

បង្រៀមណ្ឌលឯកសារកម្ពុជា

ថ្មី ថុន ភេទស្រី (នេវរស) K00675

ជួបសម្ភាសជាមួយ ថ្មី ថុន អាយុ៥៩ឆ្នាំ ជាម្ចាស់ប្រវត្តិរូប

សម័យខ្មែរក្រហម: យោធា

នៅភូមិព្រែកកី ខ ឃុំដង្កោ ខ័ណ្ឌដង្កោ ក្រុងភ្នំពេញ

ថ្ងៃទី១១ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០០៤

សម្ភាសដោយ: ផាន់ សុផា និង លី សុខយាន

ការសម្ភាសលើកទី២

សរុប: ៤៦ទំព័រ

ការស្រុតទីមួយ

ផ្នែក A

យាន: ...ដល់ពេលនឹង បើយើងកែប្រែអីចឹង គេអាចឲ្យយើងផ្លូវស្រាលជាងមុនណា បើយើងអត់
កែប្រែ ត្រឡប់ទៅស-២១វិញ វិវរហើយ ។

ថុន: នឹងហើយ ព្រោះថា ចុះមក គេប្រើយ៉ាងម៉េចៗប្រើទៅណា តែខ្ញុំគេអត់សូវប្រើប៉ុន្មាន
ទេ គេច្រើនឲ្យខ្ញុំនៅមើលគេនៅចង្រ្កានអីចឹងណា ។ ឯប៉ុន្តែ យប់ឡើងអារម្មន ឆ្អើយ
ដេកមួយជួរ ពិលគេតូចមួយ គេចុះសួរឈ្មោះៗទៅ ។

យាន: ពិលសួរឈ្មោះម៉េច?

ថុន: គ្រកូលយើងអីចឹង ខ្លាហរណាថា គេបម្រាញ់ប្រវត្តិរូបយើងពីណាមកអីចឹងណា កូនពិល
គេចុះ គេសចេញពីមុនៗ ព្រលឹមឡើងយើងចូលជួរ យើងដឹងថាបាត់មិត្តនេះៗហើយ ។

យាន: អ!

ថុន: អារម្មនឯងដឹងទេ កូនខ្ញុំដែលបាត់ទាំងប៉ុន្មាន ដែលខ្ញុំថាឯងបំភ្លេចណា? នេះ! បឹងជើងឯក
ណា ។ កូនខ្ញុំឯងនៅនឹងទាំងអស់ ខែកុំខ្ញុំទៅបង្សកូល ចូលឆ្នាំខ្ញុំទៅបង្សកូល ។ អូនឯងដឹង
ទេដូចថា ថ្ងៃនឹងគេយកមកបញ្ជូនអីចឹង គេចំរាញ់មកណា កូននឹងស្លូតតែម៉ែទីវាជាប់កុក

ហើយបានគេយកកូននឹងមក ។ ខ្ញុំប្រាប់អូនឯង ក្រណាត់ដែលគេហែករុំមុខ ក្រណាត់ ប៉ុណ្ណឹង ហើយហែកនឹងក៏ហែកនៅស្ទឹងជ្រៅនឹងដែរ ។

យាង: គេហែកចំណាំឬអី?

ថុន: គេហែកចង់មុខណា ។ នេះ! ហែកប៉ុនៗនឹងទាំងអស់ ។ ដល់ពេលល្ងាចឡើង ប្រហែល ម៉ោង៧គេយកមកហើយ ដឹកមកពេញៗគ្នាន ដល់យកមកគេមិនមកសម្លាប់ចោលនៅបឹង ជើងឯកនឹង ដល់ខ្ញុំបែកភ្នំពេញ ខ្ញុំមិនមក មកដល់យួនចូល ។ ខ្ញុំមកដល់ដូះវិញ គេមិន រើសនារីយកទៅរៀននោះ ។

យាង: អ្វីខ្ញុំសុំសួររន្ធដំណាក់នៃន្ទដែលគេចុះពីលយកអ្នកដែលមានប្រវត្តិរូបអត់ល្អពេលយប់នឹង គេ ធ្វើឡើងរាល់យប់ ឬក៏?

ថុន: រាល់តែយប់នឹងណា ។

យាង: ហើយមួយយប់ប៉ុន្មាននាក់ទៅ?

ថុន: ទេ! អត់ដឹងប៉ុន្មានៗទេអូន ជួនអីក៏៥ ជួនអីក៏៤, ៣អីអីចឹងតាមតែគេយកទៅ ។

យាង: បាទ! ហើយអ្នកនឹងប្រវត្តិរូបរបៀបម៉េច?

ថុន: អត់ដឹង ។ ចុះនៅអាពាហ៍ អូនឯងទៅជជែកសួរអីគេ ដឹងតែថា គេឲ្យយើងទៅនឹងទៅៗ ។

សុជា: អានឹងដោយសារយើងមានជាប់?

ថុន: អាពាហ៍យើងជាប់កុកហើយនឹងណា មិនមែននៅក្នុងសហជីពទេ យើងជាប់កុកមកហើយ យើងមកក្នុងនេះហើយ ។

សុជា: អ័! ជាប់កុកហើយនឹង គេយកចេញទៅ?

ថុន: នឹងហើយ គេយកមកសម្លាប់នៅបឹងជើងឯកនឹងណាអូន ។ ដល់ពេលហើយ ខ្ញុំមិនទៅរៀន នៅវត្តសំបួរមាសនេះ ខ្ញុំគេឲ្យធ្វើប្រធាននារី ។ អូ! ពួកអ្នកនៅសហករណ៍កាច់កុងខ្ញុំ សម្លៀកមណាសុំខ្ញុំប្រាប់ទៅ មកសុទ្ធតែថាយើងនឹងធ្លាប់រស់នៅជាមួយអាពាហ៍ មានទ្រីស្តី ច្រើនអីចឹងទៅ តាមតែគេថានោះ ដល់ហើយគេចុះខ្ញុំឲ្យទៅរៀននៅវត្តទួលសំបួរភ្នាម ។

សុជា: បែក៧៧នឹងអ្តេស?

ថុន: នឹងហើយបែក៧៧ មកដល់ដូះយើងវិញហើយនឹង ។ គេឲ្យខ្ញុំទៅរៀន ដល់ហើយខ្ញុំរៀន កន្លះខែចប់ គេឲ្យខ្ញុំទៅមើលកន្លែងសាកសព កន្លែងវិនាសកម្មនឹងណា ទៅដល់ភ្លាមគេយក

អាពតបីនាក់ ទៅដល់គេឲ្យកាសរំណេរអាហ្មើមទល់ៗអីចេះ ដល់ពេលគេឲ្យកាសឡើងមក គរអីចឹង គេឲ្យពួកសិក្ខាកាមទាំងអស់ទៅមើល ។ ទៅមើលខ្ញុំឃើញក្រណាត់នឹងច្បាស់ អា ក្រណាត់ហែកនៅទីនោះណា ។ ហើយដល់ហើយ អាដៃនេះគេចង់ល្អសយើងខ្សែភ្លើងណា អូន គេចង់អីចឹងដូចជា គេមូលម៉ារឹកៗអីចឹងណា អាដៃពីរនឹងក៏មិនទាន់រូតពិល្លស អា មុខនេះក៏មិនទាន់ដុត មិនទាន់រូត អាសក់ក្បាលនេះក៏នៅ ខ្ញុំនៅយូរបានអីចេះ ។

សុជា: នឹងជាកូនរបស់អី?

មុន: មិនដឹងទេ តែសន្និដ្ឋានថាកន្លែងនឹងហើយ អត់មានចំណាំអីទាំងអស់ តែសន្និដ្ឋានថា ខ្ញុំក៏ ជាប់គុក គេក៏ជាប់គុក គេយកកូនគេមក កូនខ្ញុំក៏អាចនៅនឹងដែរ ខ្ញុំសន្និដ្ឋានថាអីចឹងតែម្តង ទៅ ដល់ហើយខ្ញុំសន្ទប់បាត់ ។

យាង: ប៉ុន្តែ អាចំណាំអាស្តីចងបាន?

មុន: នឹងហើយគ្រាន់តែចំណាំថាក្មេងកាលពីខ្ញុំនៅទីនោះ គេចង់អាក្រណាត់នឹង ក្មេងតូចៗនឹង ណា អើ! ហើយកូនខ្ញុំកាលពីបែកអាពត កូនខ្ញុំមីបងវាឆ្មារឹក ប្រហែលជា១៣, ១៤ឆ្នាំ ហើយអាតូចៗនឹង តែមិនដឹងវាស្លាប់ឯណាទេ តែខ្ញុំចេះតែបង្សកូលកន្លែងនឹងទៅ ។

សុជា: តែដឹងថាគេយកមកហ្នឹង?

មុន: នឹងហើយ អត់ខុសពីនឹងទេ ។

សុជា: អំ! ខ្ញុំទៅឃើញក្រោយដែរ នៅហ្នឹងឃើញខោអាវអីនៅសល់គេដាក់ខោអាវដែរ ។

មុន: មាន ។ អាពេលខ្ញុំទៅមើលនឹង គេកំពុងតែស្រង់មកហើយណាអូន អាពតចូលកាយយក មកដាក់ កាយបោះដាក់ហើយនឹង ហើយដែលល្អសដែលខ្ញុំថា ដៃនឹងវានៅជាប់ល្អសនឹង នៅឡើយនឹង មានទាន់រូតឯណា គេមូលមួយរឹកៗ ដូចជាក្មេងនោះ គ្នាមានអីអូន អូន ឯងឃើញលលាដប៉ុណ្ណោះក៏មាន ប៉ុណ្ណោះក៏មានអូន ។

សុជា: បើនិយាយទៅអាននឹងវាហាក់ដូចជាការសម្លាប់នឹងមានការកំណត់ទុកមួយថា អ្នកណាដែល ត្រូវគេយកទៅសម្លាប់ អ្នកណាដែលត្រូវគេបញ្ជូនមកដាក់គុកនឹង ។ ហើយដូចអី ប្តីអីចឹង មូលហេតុដើមមកដោយសារ ប្តីអីគាត់នៅធ្វើការនៅខាងថាមពលអីនឹង ហើយដល់ពេលប្តី អីនឹង ខ្ញុំសន្និដ្ឋានថា ប្រហែលជាគាត់នឹងជាប់ខ្សែពីខាងលើៗមក ។

មុន: វាមិនទេអូន ខ្មោហរណ៍ថាយើង៧៥ យើងមិនអ្នក១៧សុទ្ធសាធ ។

សុជា: នឹងហើយ ។

ថុន: ដល់ពេលគេអ្នកដឹកនាំយើងទៅនេះ ដល់ពេលគេសួរថាអ្នកណាអ្នកនាំយើងចូលបដិវត្តន៍ យើងថា រយៈរបស់ កុយ ធួន ហើយ កុយ ធួន វាមិនក្បត់មុនគេ ទៅអស់ ។ អាអូន មិនដឹង អាអូនឯងទៅសួរអ្នកណាដែលដឹងជំនាន់អាពតណា ក្បត់មុនគេបង្អស់គឺ កុយ ធួន នឹងឯង ។ ដល់ កុយ ធួន ក្បត់ គេយករយៈ កុយ ធួន សិន ឃើញទេ គេយកម៉ា ថាមពល ព្រោះថាមពលដែលខ្ញុំចូលនឹង កុយ ធួន នឹងអ្នកនាំចូល តែមិនមែន កុយ ធួន ផ្ទាល់ទេ ឈ្មោះ តាប៊ិន ។

សុជា: ប៊ិន នឹងត្រូវជាយ៉ាងម៉េចជាមួយ កុយ ធួន?

ថុន: ប៊ិន នឹងមិនដឹងជាអនុ កុយ ធួន មិនដឹងទេ តែគ្រាន់តែនៅកាន់កាប់កន្លែងយើងនឹងណា គេអ្នកនាំខ្ញុំចូល ខ្ញុំសួរគេថាឈ្មោះ តាប៊ិន ។ ខ្ញុំទទួលសុំគេមកផ្ទះណា គេថា បារាំងអង្គការ ខ្ញុំសួរថាអង្គការនឹងទៅណា ខ្ញុំចង់ជួបអង្គការដើម្បីសុំគេមកផ្ទះ មកជួបមែនខ្ញុំនោះ ដល់ ពេលនេះ បាន តាប៊ិន នឹងគាត់ប្រាប់ខ្ញុំថា នែ! មិត្តនារី អង្គការគឺសមូហភាព បើគេឲ្យ មិត្តឯងទៅបានទៅ បើគេមិនឲ្យមិត្តឯងទៅ មិត្តឯងក៏មិនបានដឹងដែរ បានខ្ញុំដឹងថា អូ! អង្គការគឺសមូហភាពទេអីចឹង ។

សុជា: ចុះប៊ិន ហេតុអ្វីបានជាទៅទាក់ទងជាមួយនឹង តាប៊ិន នឹងបាន?

ថុន: កំពុងតែថានឹង យើងយកបានឡានមួយទៅជាមួយពួកម៉ាកគាត់នឹង បានអាកាំមីញ៉ុងមួយ ថ្មីច្រើនចេញទៅនឹង ដល់ចេញទៅ គេមិនដឹងឡានជាមួយយើង គេយកទៅតែម្តងទៅ ។

សុជា: តាប៊ិន នឹងគាត់អ្នកយកឡានជាមួយប៊ិននឹង?

ថុន: មិនទេ ឈ្មោះ រុម ទេ ។

សុជា: ហើយ រុម នឹងស្គាល់ ប៊ិន នឹង?

ថុន: រុម នឹងក៏មិនស្គាល់ដែរ មិនស្គាល់ដូចគ្នា ។

សុជា: ចុះប៊ិន នឹង រុម ហ្នឹងក៏មិនដែលស្គាល់ ប៊ិន ហ្នឹងពីមុនមក?

ថុន: អត់រលីងឆេញ អាពតណាស្គាល់ ហើយពូ រុម នឹងគាត់ធ្វើការនៅអែរកាំបូខដែរនឹង គាត់ព្រឡាន ថ្មីម៉ែម៉ែកល់នៅជាប់ផ្ទះខ្ញុំ ហើយដល់ហើយបានគាត់ថា ប៉ាអាក់ណូអើយ យើងបានអីទៅផ្ទះនឹងគេ អត់មានម៉ូតូ តោះ! យើងទៅយករកអូសឡានមួយ លោបាន

ជិះទៅដូះនឹងគេ ពីរនាក់នឹង ចូលទៅអូសមកមែន ឡានថ្មីច្រើនអូន អត់ទាន់បើកទេណា
ប្រមៀវប្រេងពីរពុយដាក់ ចេញមកដាក់អីវ៉ាន់តែម្តង ។ អូ! ខ្ញុំហំណាស់ ដាក់តាំងពីក្រែ
មកដូះទៀតណា គ្រាន់តែអង្ករខ្ញុំបួនដប់បារាយកមកដូះ ហើយមកដល់យើងរាល់ថ្ងៃជូររដី
ហុយនេះ គេឲ្យយើងបត់ទៅនោះវិញ ។

យាង: ពីណាគេឲ្យបត់ទៅ?

ដូន: អាពត វាឡើងជិះម្ខាងពីរៗហើយ ទ័ពគេនឹងណា ។

សុដា: ដល់ពេលនឹង តាបិន នឹងឡើងជិះដែរ?

ដូន: អត់ទាន់ទេ អត់មានស្កាល់ តាបិន នឹងទេ ។

យាង: ទៅតែពីរនាក់ រួម នឹងទេ?

ដូន: នឹងហើយ ទៅតែពីរនាក់ ពូរួម ហ្នឹង ហើយពួកអាពតហ្នឹង បួននាក់គេជិះអមយើងទៅទេ
គេឡើងគោរទូរឡាននឹងទៅ ដល់ទៅដល់ គេបញ្ជាតែកុំឡានទៅឯណោះ ហើយ ពូរួម
ហ្នឹងក៏បត់តាមគេទៅ ទៅដល់គេដាក់នៅកន្លែងពពាលខែលនឹង កន្លែងហាងសាំដី
នៅកន្លែងហ្នឹង កន្លែងដែលខ្ញុំថា យាយទាប នៅនឹងណា កន្លែងនឹងគេឲ្យយើងចុះវិញ ។

សុដា: អានឹងនៅខាងព្រែកញ្ជៅវិញ?

ដូន: នឹងហើយ ព្រែកញ្ជៅហើយ ។

សុដា: អំ! ដល់ពេលគេហោមីដំនៅកន្លែងពោធិចិនគុំនឹងឲ្យមីដំបត់ទៅខាងណោះ?

ដូន: អើ កាត់ភ្នំពេញថ្មីទៅ មិនទៅឡើងខាងណោះ ។

សុដា: អានឹង ឃ្នញ កប់ស្រូវអីនឹង?

ដូន: នឹងហើយ គេមិនមែនទៅដាក់នឹងទេ គេដាក់យើងនៅកន្លែងពពាលខែល កន្លែងហាងសាំដី
យោធានឹងណា គេយកទៅដាក់យើងនឹងទៅ ហើយដល់ហើយ គេឲ្យប្រពន្ធកូនចុះ
គេសរសេរសំបុត្រឲ្យខ្ញុំមួយអីចឹងទៅ គេថាមិត្តឯងបើគេមកជម្លៀស មិត្តឯងហុចសំបុត្រ
នឹងឲ្យទៅគេទៅ ។ ដល់គេមក សុំជម្លៀសៗអីចឹង យើងហុចទៅ គេថា អ៊ីនឹង មិត្តនឹងកាត់
នៅនឹងទេណា ។

សុដា: ពីណាគេអ្នកហុចសំបុត្រឲ្យអី?

ដូន: ដែលខ្ញុំថា តាបិន នឹង ។

សុជា: អីចឹងពេលដែលទៅពីកន្លែងពោធិចិត្តនឹងទៅ អត់ស្គាល់ តាប៊ិន នឹងទេ?

ថុន: អត់ទេ ។

សុជា: មានពួកទាហានខ្មែរក្រហមបីបួននាក់ ឡើងអមឡានម៉ែនទៅ បញ្ជាម៉ែនទៅខាងព្រែកញ្ជើនឹង បានជួបជាមួយនឹង តាប៊ិន នឹង?

ថុន: នឹងហើយ បានជួបជាមួយទ័ពនឹង ។

សុជា: ប៊ិន នឹងមិនដឹងថាមានឋានៈអីទេនៅក្នុងទ័ពនឹង?

ថុន: អត់ទេ ខ្ញុំមិនដឹងថាឋានៈអី ខ្ញុំអត់ដឹងទេ ប៉ុន្តែស្លឹកក្រចៀកខ្មៅអីចេះ មូល ស្លឹកក្រចៀក កំបិតៗ អីចេះ ។

យាង: ចុះអីមានបានមើលលិខិតនឹងគេសរសេរថាម៉េចខ្លះ?

ថុន: អត់ អត់ដែលបានមើលអីបន្តិចទេ ព្រោះខ្ញុំអត់ចេះអក្សរដែរ គ្រាន់តែឲ្យកាន់ៗទៅ ដល់ តែគេថា អីជាប្រជាជនជម្លៀសចេញ ខ្ញុំហុចអានឹងឲ្យគេទៅ គេអត់ឲ្យយើងទៅទេ ។

សុជា: អីចឹងពេលដែលគេជម្លៀសប្រជាជនចេញ អីចូល?

ថុន: នឹងហើយ ។

សុជា: ចូលបានដោយសារមានលិខិតនឹង?

ថុន: អត់ទាន់ចូលទេ យើងថ្ងៃ១៥ណា ថ្ងៃ១៥, ១៦, ១៧ ប្រហែលជាថ្ងៃ២០ បានប្តីខ្ញុំនឹង កាត់...តែប្តីខ្ញុំកាត់មិនមែននៅស្ងៀមទេណា អាឡានដែលយើងយកបានមួយទៅ ដឹងទេ គេឲ្យយើងចូលភ្នំពេញវិញ ដឹកថ្នាំពេទ្យយកទៅចាក់គរតែអាកន្លែងនេះនឹង ដែលខ្ញុំថាគេសុំ ថ្នាំខ្ញុំ ខ្ញុំថាយកទៅ ចេះតែរើសយកទៅ ពូជនស្គាល់អី យកនឹងទៅ ។

យាង: កាលនឹងពិណាកេដែលឲ្យកាត់ទៅដឹកថ្នាំនៅ?

ថុន: អាពួកអាពតនឹង ។

យាង: ពួក តាប៊ិន នឹង?

ថុន: នឹងហើយ ពួក តាប៊ិន នឹង គេឲ្យយើងទៅដឹក ដូចជាមានអីដឹកមក ដាក់ជ័យភ័ណ្ឌនោះ ដើម្បីដាក់កប៉ាល់មួយដែលចូលមកតាម គេធ្វើដៃ គេដឹកអីវ៉ាន់ទៅសហករណ៍ក្រោយនោះ ណា ។ ដល់ពេលហើយ ខ្ញុំក៏ទៅឈប់ហ្នឹងទៅ ដល់ពេលថ្ងៃ ប្តីខ្ញុំកាត់ចេះតែដឹកអីវ៉ាន់ចេញ ចូលៗ ហើយខ្ញុំនឹងអ្នកតាមសុំគេមកជួបម៉ែខ្ញុំវិញ ខ្ញុំនឹកឃើញថាដល់ព្រែកញ្ជើហើយ ខ្ញុំសុំ

គេ បើគេឲ្យមកស្រុក ខ្ញុំនាំប្តីខ្ញុំនឹងមកស្រុកវិញ មករកមែនខ្ញុំវិញណាស់ ។ ដល់ហើយ ប្តីខ្ញុំ គាត់ថា គេមិនឲ្យទេអូនអើយ ដល់ហើយ ខ្ញុំចេះតែតាមសួរតានឹងនោះ ដល់ហើយមិត្តៗ ចេះតែប្រាប់ខ្ញុំថា សួររក តាប៊ិន ទៅ ក្រែងលោកគាត់អនុគ្រោះឲ្យទៅអីណាស់ ។ ដល់ខ្ញុំចេះ តែស្គាល់មុខ តាប៊ិន នឹងទៅ សុំគាត់ បានគាត់ថា អត់មានអង្គការទេ មានតែសមូហភាព គាត់ថាអីចឹងណាស់ បានខ្ញុំថា អ័! អង្គការនឹងសមូហភាពទេអីចឹង? គាត់ថានឹងហើយ អង្គ ការនឹងសមូហភាព ។ ហើយដល់ខ្ញុំសុំគេអត់បាន ថ្ងៃប្រហែល២០ នឹង ប្តីខ្ញុំគាត់ត្រឡប់ ទៅវិញ គាត់យកឡានតូចមួយទៅ ។ ប្តីខ្ញុំគាត់អត់ចេះបើកឡានទេ គាត់រត់តែស៊ីក្លូទេ តែ ដល់គាត់រៀនឡានប៉ុន្មានថ្ងៃនឹងគាត់ចេះបើកឡាន ។ គាត់យកឡានតូចទៅវិញមួយ គាត់ថា ម៉ោះអូនគេឲ្យយើងទៅភ្នំពេញវិញ ខ្ញុំថា អ័! គេយកទៅណា?

សុជា: កាលហ្នឹងចេញពីព្រែកព្នៅមកភ្នំពេញ?

ថុន: នឹងហើយ ដល់ហើយ ណា! ខ្មោចហើម អាកន្លែងយន្តតម្បាញសេងថែខ្មោចកំពុងតែហើម ស្តើងៗ ប្តីខ្ញុំគាត់យកក្រមាបាំងកន្លែងទូរឡាន អត់ឲ្យកូនឃើញទេ គាត់ថា ប្តីនាំកូនអង្គុយ កុំឲ្យអើតមើលណា សុទ្ធតែខ្មោចទេ ។ ប្តីខ្ញុំនឹងក៏នាំខ្ញុំមក អូនឯងដឹងគេនាំមកទុកកន្លែងណា ទេ? គេហៅបុយរ៉ូសុសស្តែម ទៅកន្លែងណា? ទៅភ្នំពេញយើងម្តុំវត្តភ្នំនេះ ។

សុជា: ប៊ីរ៉ូសុសស្តែម?

ថុន: អើ! កន្លែងគេឡើងទៅធ្វើការ គេក្រាលសុទ្ធតែព្រំខ្ញុំប្រាប់អូនឯង ។ ហើយខ្ញុំកាលហ្នឹងនៅ សក់វែងដែរនោះ ។ មកដល់នឹងភ្លាម គេយកក្រណាត់ខ្មោមកឲ្យខ្ញុំពីរដុំណាស់ ថា នែ! មិត្ត នារីឯងគាត់សំពត់ពីរកំប្លែម្នាក់ ហើយកូនខ្ញុំកាលហ្នឹងវាពាក់ក្រវិលពុកបង្កនឹងនឹង ពួកមិត្តនឹង ហៅវាទៅឈ្មួចសួរណា អ្នកចំរៀងពួកវានោះឈ្មោះ អាឆន ។

យាង: ឆន នឹងស្តីគេ?

ថុន: ឆន នឹងអ្នកចំរៀងវាណា ហើយមីស្រីឈ្មោះអីទេ ខ្ញុំភ្លេចហើយ ។ ហើយដល់ហើយទៅ វាថា ភ័ណ្ឌមកដើរលេងជាមួយអញ ។ តាមការពិត វាហៅកូនខ្ញុំទៅឈ្មួចសួរទេ វាថា អាភ័ណ្ឌ អ្នកហៅប្តីអ្នកហៅម៉ែចទៅ? ខ្ញុំហៅពុក ។ អ្នក! អញមិនជឿដឹងទេ ។ កុមារ ឯងលាក់នឹង កុមារឯងហៅប្តីកុមារឯងយ៉ាងម៉េច? ខ្ញុំហៅតែពុកៗ ខ្ញុំអត់ដែលចេះហៅ

ប៉ុន្តែ ហើយចុះមែ? មែខ្ញុំហៅតែមែៗ ម៉ាកទេអ្វី? ហៅម៉ាក មែខ្ញុំធាតុធាតុ វា ជាអីចឹងណា វាថា មែខ្ញុំអត់ឲ្យហៅម៉ាកទេ កាត់ថាខ្ញុំអ្នកស្រែ ។

យាង: ចុះបើសិនជាហៅប៉ុន្តែ ឬហៅម៉ាកវិញ?

ថុន: គេថាបើយើងអ្នកធ្វើការនៅភ្នំពេញ កូននាយទុន ។

សុជា: ចុះនៅក្នុងគ្រួសារអី អីឲ្យកូនហៅប៉ុន្តែម៉ាក ឬក៏ហៅឪពុកម្តាយ?

ថុន: ហៅ មែ ឪៗ កូនខ្ញុំអត់ដែលចេះហៅយ៉ាងម៉េចទេ ។

សុជា: អីចឹងកូននឹង កាត់ក៏មិនដឹងមុនថាគេហៅយ៉ាងម៉េចដែរ ដោយសារតែទម្លាប់នៅក្នុងផ្ទះ ប្រាកដអីចឹង ឆ្លើយប្រាប់គេត្រង់?

ថុន: ចុះបើខ្ញុំអ្នកស្រែ កូនខ្ញុំមានចេះហៅប៉ុន្តែម៉ាកអីនឹងគេ ហៅតែមែៗនឹង ថា មីកាក៏ណូ ឪឡែង មកហើយកូន ដូចថា យើងអត់ទម្លាប់ហៅម៉ាក ប៉ុន្តែអីនឹងគេនោះ ហើយសមត្ថភាព យើងវាមិនសមហៅម៉ាកប៉ុន្តែមែន ព្រោះយើងអ្នកស្រែនោះ ។

សុជា: អីចឹងមីនឹងខ្លួនឯង មីនឹងដឹងថា ចូលជំនាន់អាពាហ៍ពិពាហ៍ ៧៥ ថ្ងៃ២០, ២១នឹង មីនឹងដឹងថា ប៉ុល ពត មានគម្រោងការចាប់ប្តីធ្វើបាបអ្នកដែលមានវណ្ណៈភាពមូលធន អ្នកធ្វើការជំនាន់ លន់ នុល អីនឹងមែនអ្នកស ប្តីនឹងដឹងថា ឈ្មោះ ឆន ដែលធ្វើសិល្បៈនឹងហៅកូនមីនឹងទៅ សួរ ដើម្បីឲ្យកូនមីនឹងឆ្លើយថាមីនឹងជាអ្នកមូលធន អ្នកមានអីនឹងណា ។

ថុន: អត់ដឹងទេ តែកូនខ្ញុំវាទម្លាប់អីចឹងតែម្តង សួរថា ប៉ុន្តែអីធ្វើអីកាក៏ណូ ថាវត្ថុស៊ីក្នុង ។ វត្ថុស៊ី ក្នុងមែនអ្នកស? វត្ថុស៊ីក្នុងមែនប៉ុន្តែ ។

សុជា: ចុះពេលហ្នឹង រួម នឹងទៅជាមួយមីនឹងទេ?

ថុន: រួម ទៅជាមួយខ្ញុំ តែដល់ពេលកូនគេហៅប៉ុន្តែម៉ាកៗ កូនគេអ្នកនៅស្ទាង ពូរួម នឹង បាត់ពី ខ្ញុំតាំងពីនៅព្រែកព្នៅមែនដឹងគេយកទៅណា ។

សុជា: ឮហៅពាក្យនឹងអ្នកស?

ថុន: មិនហៅពាក្យនឹងទេ តែបែកគ្នាពីគ្រឹមនឹងទៅ មិនដឹងគេយក ពូរួម នឹងទៅណាវិញទៅ ព្រោះកាលអាពាហ៍ អាណាទៅហ៊ានសួរគេអារម្មណ៍អើយ ។ ដល់ហើយបាត់ ពូរួម នឹងមិនដឹង បាត់ទៅណាទៅ ។

យាង: ចុះពេលក្រសួងរបស់អ្នកនៅទីកន្លែងណា? តើជាមួយ តា ប៊ិន នឹងដែរ?

ថុន: ទៅជាមួយអាណាចក្រកូនចៅនឹងណា គេនៅតែក្នុងនោះទេ គេឲ្យតែគ្នាគេទៅទេ យើងមិន អាចទៅណាបាន យើងគ្រាន់តែដឹងថា យើងបើកឡានហើយដាក់ជាមួយគេមកវិញ ឡើង ចុះៗ ជាមួយគេទេ គេមិននឹងឲ្យយើងទៅណាម្នាក់ឯងបាន ។

យាង: មានសួរថាតាតែងតែនៅកន្លែងណា?

ថុន: ដឹកនៅក្នុងពេញ ឲ្យតែជ័យភ័ណ្ឌគេឲ្យដាក់កន្លែងណា ទៅដាក់នៅកន្លែងនឹងទៅ អត់មានហ៊ាន ទៅណាដូចគេ ។ ដល់ពេលបន្តិចបានគេឲ្យប្តីខ្ញុំទៅកាន់ឡានផ្សេងណា ។

យាង: កាន់ឡានអីគេវិញ?

ថុន: ឡានសាំង ។ មួយខែគេឲ្យទៅកំពតម្តង ដឹកប្រេងទៅរោងចក្រចក្រទ័ននោះ ។

យាង: អ័! គេដឹកពីណាទៅណា?

ថុន: ដឹកពីបូស្សីកែវ ។ មួយខែបានទៅតែមួយជើងទេឡាននឹង បាត់ដំបង ទន្លេបិទ ដឹកទៅដល់ ឯណាណា ដូចយើងទៅក្រចេះនោះ អាណាខ្លាំងនេះនោះ ។

យាង: កាលហ្នឹងតាតែងនៅក្រោមបញ្ជា តាប៊ិន នឹងដដែលរដ្ឋស អាពេលដឹកសាំងនឹង?

ថុន: ប្តីខ្ញុំនឹង?

យាង: បាទ!

ថុន: ចុះយើង១៧ តែគេកំពស់នេះនឹង ក៏គេនៅលើដែរ ប្តីខ្ញុំខ្លាចគេចង់រាប់ ។

សុជា: យើងដឹងតែដឹកសាំងឲ្យគេទៅ?

ថុន: នឹងហើយ បញ្ជាគេឲ្យទៅណា យើងទៅនឹង ។

សុជា: តាតែងរាប់ទៅដល់កំពង់ចាមនឹង ទៅញឹកញាប់ទេ?

ថុន: គេឲ្យតែមួយខែមួយជើង ។

សុជា: ហើយទៅកំពតនឹងអីចឹងដែរ?

ថុន: នឹងហើយ មានប្រធានគេនាំទៅ មិនមែនគេឲ្យយើងទៅឯងទេណា មានខ្សែឡានគេត្រឹម ត្រូវណា ។

សុជា: មានគេចេញម្តងប៉ុន្មានគ្រឿង?

ថុន៖ ចេញបួនដប់ក្រឡឹងអីចឹងទៅ ស្រេចនឹងគេកុម្មុយនីស្តយើងទៅទៅ ទៅៗ ។

សុជា៖ ហើយសំនើនឹង បើនិយាយទៅដូចដឹកយកទៅដាក់រោងចក្រ ដាក់តាមភូមិភាគ ហើយចុះ អាសំនើដែលបានមកនឹង បានមកពីណាមក?

ថុន៖ ដឹកពីកំពង់សោម រទេះភ្លើងដឹកមក ។

សុជា៖ ម៉ែនមានដឹងថា សំនើនឹងរបស់ចិនឬក៏របស់អី?

ថុន៖ អត់ដឹង ។

សុជា៖ ហើយមានដឹងថាពីណាគេប្រធានក្រុមដឹកសំនើនឹង?

ថុន៖ អត់ស្គាល់ ភ្លេចអស់រលីង ដូចខ្ញុំថាអីចឹង មានតែឈ្មោះ បងវ៉ាន ឈ្មោះ បងហ្វឺន ឈ្មោះ តាខុន នឹងគេនៅកន្លែងជាមួយខ្ញុំនឹងហើយ ។

សុជា៖ ចុះកូនម៉ែនដែល ឆន នឹងហៅទៅ កូនម៉ែនឈ្មោះអីគេ?

ថុន៖ ឈ្មោះ សុភ័ណ្ណ ។

សុជា៖ ស្រីអ្នកស?

ថុន៖ បា! ស្រី ។ មីស្រីនឹងឈ្មោះមីអីទេ ច្រៀងឲ្យអាពាហ៍ពិពាហ៍ ច្រៀងទឹកហូរនាំត្រីក្រាញ់ នោះ ខ្ញុំសើចង់នាប ។

យាង៖ គេច្រៀងយ៉ាងម៉េចខ្លះម៉ែន?

ថុន៖ ច្រៀងបទអី ខ្ញុំសួរថា តាឆន បាទ! អញសួរថា តើក្បាលហុនទឹកនឹងស្តី អញអត់ ស្គាល់? ឆ្លុតទេអ្វី ចាស់ហើយអត់ស្គាល់ ។ ខ្ញុំថា ឆ្លុតភ្លើ អាភ្លើ អញស្គាល់តែត្រពាំង ស្គាល់តែស្រះ ហើយអ្នកច្រៀងទុកក្បាលហុនទឹក វាស្តីបើអញមិនស្គាល់ អញសួរ មើល ។ ក្បាលហុនទឹកនឹង គេទប់ទឹកទុកធ្វើស្រែណា ។ អាឆ្លុត អ្នកខុសដែរនឹង ស្រុក អញហៅតែត្រពាំង ដឹកស្រះ ដឹកត្រពាំង ហើយអ្នក ទប់ក្បាលហុនទឹក ទឹកហូរត្រចាញ់ នាំត្រីក្រាញ់ចាក់មកទន្លេឯណា បើអញមិនដែលឮសួរ អ្នកច្រៀងអីចឹង ថាសើចជាមួយខ្ញុំ ណា តែនេះវាមកនិយាយលេងជាមួយខ្ញុំហើយ ។ ឈ្មោះមីអីទេ ដៃកូច្រៀងជាមួយខ្ញុំនឹង មីហ្នឹងរាងត្បូង តែវាច្រៀងពិរោះណា ។ តែនេះវាខុបកូនខ្ញុំដើរលេងហើយ ។ អូនឯងនៅ តូចៗ បែបអត់ស្គាល់ជំនាន់អាពាហ៍ទេ?

សុជា៖ អត់ ។

ថុន៖ ភ្នំពេញណា ថ្ងៃដែលខ្ញុំចូលមកវិញដែលខ្ញុំថាមកនៅក្នុងបន្ទាយបុយរូកេនីណា កន្លែងឡើង
កេសុទ្ធតែព្រំក្រាលក្រហម គេបិទទឹក បិទភ្លើងទាំងអស់ ពួកស៊ីវិលនីយ៍ តាមផ្លូវ
យើង អាជ្ញាវត្តភ្នំ ផ្លូវអីនឹង អត់មានអីទេអូន គេបិទជិតទាំងអស់ គេប្រើទៀន ។ អូនឯង
ដឹងទេ ពួកខ្ញុំនឹង ដូចជាឥឡូវគេឲ្យដាំបាយដប់ខ្លះអីចឹង គេធ្វើជាមួយពួកមិត្តណា តែគ្រាន់
យើងទៅជួយធ្វើបន្លែកេ គេមិនឲ្យយើងទៅដាំទេ គេខ្លាចបង់ថ្នាំរាប់គេណា សូម្បីបើខ្ញុំសួរ
អីចឹងគេឲ្យខ្ញុំស៊ីមុនណា បើមិនស៊ីមុនគេមិនស៊ីទេ គេខ្លាចយើងបំពុលគេរាប់ ព្រោះយើង
អ្នក១៧ ដល់ពេលដាំបាយបួនប្រាំខ្លះអីចឹងទៅ គេសួរថ្មីខ្ញុំថា តាហ៊ិន មានដឹងកន្លែងណា
មានត្រីទេ ថ្មីខ្ញុំថា មានអាកន្លែងជិតដូះ សេក សំអៀត ខ្ញុំឃើញអាងត្រីកេនីណា នាំគេមក
គេមកអូសយកទៅ ដល់ដាំបាយសួរអ្នកអូនអើយ ទះដៃប៉កៗ មិនដឹងមកពីណាទេ
មនុស្ស ។

យាង៖ គេដាំបាយបួនប្រាំខ្លះនឹងសម្រាប់ពួក?

ថុន៖ ពួកមិត្តនឹងវាស៊ី យើងឈរទះដៃប្រក់ៗ អីចឹងទៅ មកឡើងនឹងនឹតមេយ ស៊ីហើយទៅស្ងាត់
ច្រៀប ។

សុដា៖ ពួកនឹងធ្វើអីកេ?

ថុន៖ ពួកអាពាហ៍នឹងណា ។

សុដា៖ តែគាត់ធ្វើការអីកេពួកនឹង?

ថុន៖ ធ្វើអី? ទ័ពដែលគេវាយបាត រំដោះភ្នំពេញយើង គេចូលមកហើយនឹងណា ខ្ញុំនឹងចូលមក
វិញដូចនឹងកេនីណា ។

យាង៖ អ្វីដឹងថាទ័ពនឹងមកពីខាងណា?

ថុន៖ អត់ដឹងទេ ។

សុដា៖ នៅជិតវត្តភ្នំនឹងអូស?

ថុន៖ នឹងហើយ នៅជិតវត្តភ្នំនឹង ។

សុដា៖ អ្វីមានដឹងថា ទ័ពនឹងទ័ពរបស់ កុយ ធួន នឹងដៃរុក្ខមកពីខាងណា?

ថុន៖ អត់ដឹង ។

សុជា: ព្រោះនៅក្នុងភ្នំពេញណា បើតាមខ្ញុំធ្លាប់ទៅសម្ភាសន៍គេនៅកំពង់ចាមដែលជាស្រុកកំណើត
របស់ កុយ ធួន ជាភូមិភាគដែល កុយ ធួន កាន់កាប់គ្រប់គ្រងនឹងណា ពួកដែលនៅ
ខាងជើងវត្តភ្នំទៅស្ពានជ្រោយចង្ការអីចេះណា អានឹងគេទុកទ័ពអ្នកដែលមកពីភូមិភាគ
ខត្តរ ។

ដុន: គេនិយាយនឹងត្រូវហើយ ។ ឧទាហរណ៍ថា គេចែកគ្នា នៅវិមានឯករាជ្យនឹងណា អាមកពី
នោះមកដល់ត្រឹមនឹង ខត្តរទៅ អាចូលមកពីខាងណោះមកអីចឹង នឹងទៅ អាចូលមកអីចេះ
វាជុំជនមុខព្រៃព្រួញតែខ្ញុំមិនដឹងជាខាងណាៗ ខ្ញុំមិនដឹងទេ ព្រោះខ្ញុំមិនដែលជជែកសួរគេណា
ណាមួយគេធ្វើការខ្លាំង គេក្តាប់អីចឹង ខ្ញុំអត់ដឹងទេ ។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំទៅធ្វើការនៅកន្លែងនឹង
បានប្រហែល៤, ៥ ថ្ងៃគេឲ្យខ្ញុំមកវិញ ឲ្យទៅនៅមុខយន្តកម្សាន្តសេន៍ថៃ ។

សុជា: អីនៅបានប៉ុន្មាន នៅវត្តភ្នំនឹង?

ដុន: នៅបានបួនប្រាំថ្ងៃនឹង ។

យាង: ខ្ញុំសុំសួររបញ្ជាក់បន្តិច ពេលអីមកពីព្រែកញ្ជៅហើយ បានមកនៅវត្តភ្នំ?

ដុន: នឹងហើយ ។

យាង: ហើយពេលអីនៅព្រែកញ្ជៅបានរយៈពេលប៉ុន្មានទៅបានមកនៅវត្តភ្នំវិញ?

ដុន: នៅប្រហែលថ្ងៃ២០ អីមកវិញហើយអូន ។

យាង: ថ្ងៃ២០ មេសា?

ដុន: ថ្ងៃដែលយើងរំដោះបានឆ្នាំ៧៥ នឹង ។

សុជា: នឹងហើយ ថ្ងៃដែលរំដោះបានថ្ងៃ១៧ មេសា ហើយបានន័យថាអីនៅព្រែកញ្ជៅនឹងបាន
ប្រហែលជា៣, ៤ ថ្ងៃត្រឡប់មកវិញហើយ?

ដុន: នឹងហើយ៣, ៤ ថ្ងៃត្រឡប់មកវិញហើយ ។

សុជា: ថ្ងៃ២០ នឹងឡើងមកវត្តភ្នំ?

ដុន: ឡើងមកវត្តភ្នំវិញហើយ នៅនឹងបានបន្តិចគេយកយើងទៅដាក់យន្តកម្សាន្តសេន៍ថៃវិញ ។

សុជា: អានឹងប្រហែលជាប៉ុន្មានថ្ងៃ?

ដុន: អើយមិនដឹងប៉ុន្មានថ្ងៃទេអូន ។

សុជា: ប្រាំថ្ងៃ វាចូលថ្ងៃ២៥, ២៦ នឹង ។

ថុនៈ នឹងហើយ តែនៅនេះទេណា ដល់គេយកខ្ញុំទៅណោះវិញ ទៅនៅកន្លែងនឹងបានពីរបីថ្ងៃ គេ ថា ដកទៅនៅកន្លែងរោងចក្រប្រេងកន្ទក់នោះ ។

សុដាៈ អានឹងដូរទៅ?

ថុនៈ ដូរព្រែកញ្ជៅដដែលនឹង នៅនឹងបានពីរបីថ្ងៃ ហ៎! ទៅទៀតហើយ ទៅនៅព្រែកញ្ជៅនឹង បណ្តោយ ។ អ៎! មិនទេ នៅនឹងហើយ ចូលមកនៅខាងក្នុង ។

យាងៈ ខាងក្នុងណា?

ថុនៈ គេហៅការវាស់តាហាក់ នៅព្រែកញ្ជៅមិនមានដូរមួយបត់ទៅត្បូងបុកទៅមេភ្លើង នៅកន្លែង នឹងបានពីរបីថ្ងៃ ដកទៅទៀតហើយ ។

យាងៈ ដកទៅខាងណាវិញទៀត?

ថុនៈ ទៅនៅព្រែកញ្ជៅនឹងបណ្តោយ ទៅនៅព្រាត់ប្រាស់គ្នានៅព្រែកញ្ជៅនឹងតែម្តង ។

យាងៈ ចុះអីកាលនៅព្រែកញ្ជៅកន្លែងដាំបាយនឹង មានស្គាល់អ្នកណាគេជាប្រធានកងដាំបាយនឹង ទេ?

ថុនៈ អត់រលឹង ។

សុដាៈ ចុះមានធ្លាប់និយាយលេងអីទេ?

ថុនៈ អត់ ដូចកូនសត្វ ច្រៀបតែម្តង ។

យាងៈ ចុះពេលត្រឡប់ទៅដល់ព្រែកញ្ជៅវិញ គេឲ្យធ្វើអីទៅ?

ថុនៈ ទៅព្រែកញ្ជៅវិញ ដាំបាយសួរ ខ្ញុំនៅកន្លែងចុងភៅ ដាំបាយសួរដូចខ្ញុំប្រាប់អូនឯងថា គេឲ្យ មើលប្រហុក មើលដុកអីចឹងទៅ បានត្រូវមាត់គេស្តីឲ្យខ្ញុំញាយៗនឹង ។

យាងៈ ចុះឈ្មោះ ប៊ិន គាត់នៅតែគ្រប់គ្រង?

ថុនៈ អត់ ឃើញតែកាលហ្នឹងទេណា ដល់ខ្ញុំត្រឡប់មកពីភ្នំពេញបាត់ខ្លួនអស់ហើយ លែងដឹងអី អស់ហើយ ។

សុដាៈ ចុះមិនដឹងដឹងថាអ្នកណានៅគ្រប់គ្រងមិនទេ ពេលហ្នឹង?

ថុនៈ អត់ទេ ។

សុដាៈ ចុះថាគេហៅទៅៗ ចេញពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយចេះតែទៅ?

ថុនៈ ចេះតែទៅតាមគេទៅ ។

សុជា: ហើយអ្នកដែលទៅនឹង ទៅតែគ្រួសារមីនមួយឬក៏មានគ្រួសារកេ?

ថុន: ដោយតែគ្រួសារខ្ញុំមួយទេ ។

សុជា: ចល័តរហូត?

ថុន: នឹងហើយ ។

សុជា: មីនចេញពីវត្តភ្នំមក មកអាកន្លែងរោងចក្រតម្បាញសេងៗ ៦៧ នៅកន្លែងណា?

ថុន: នៅបុស្សីកែវនឹង ហួសការរស់សំរស់ស្នាក់មិច ខ្ញុំនៅកន្លែងនឹងបានភិបដៃរនឹង ។

សុជា: បានប៉ុន្មានថ្ងៃ?

ថុន: ខ្ញុំនៅបានប៉ុន្មានថ្ងៃទេអូន បានបួនប្រាំថ្ងៃៗនឹងអូន ។

សុជា: ហើយនៅនឹងគេឲ្យធ្វើអីកេ?

ថុន: ដាំបាយឲ្យគេស៊ី ។

សុជា: ដាំបាយឲ្យពួកទ័ពដែលរក្សា?

ថុន: ពីរបីនាក់ ។

សុជា: ដាំបាយឲ្យតែពីរបីនាក់ទេ?

ថុន: បា!

យាង: ពីណាកេ អ៊ីមានស្គាល់ទេ?

ថុន: ដែលខ្ញុំចាំឈ្មោះ តាបុន, តារ៉ាង, តាមៀន បីនាក់នឹងណា ។

យាង: បី បួននាក់នឹងគាត់ធ្វើអីដែរ?

ថុន: មិនដឹងជាគេធ្វើអីៗតែគេមកស៊ីបាយកន្លែងខ្ញុំ ។ នៅកន្លែងណាក៏ដាំបាយដែរ ។

សុជា: ពួកគាត់ធ្លាប់ស្គាល់ពីឈ្មោះ តាបីន នឹងដែរ?

ថុន: អត់ដឹងទេ លែងជជីកសួរអីកេហើយ ដឹងតែគេឲ្យមកពីនោះមកនេះ ស្គាល់មុខគេនឹងទៅ
គេឲ្យពីនឹងទៅនោះវិញស្គាល់មុខគេតែប៉ុណ្ណឹងទៅ ។

សុជា: ចុះប្តីមីនទៅតាមមីនដែរ?

ថុន: ទៅជាប់គ្នារហូតនឹង ។

សុជា: អ័! ដល់ពេលចេញពីកន្លែង តារ៉ាង, តាមៀន នឹងមក បានមករោងចក្រប្រេងកន្ទក់?

ថុន: អត់ទេ នៅជាប់គ្នារហូត ។

សុជា: នៅជាប់នឹង?

ថុន: នឹងហើយ បីនាក់នឹង គឺទោណទៅជាមួយគ្នា ទាល់តែបែកគ្នាពីព្រែកញ្ជើនតែម្តង ។

សុជា: អត់ទេ ចង់និយាយថាម៉ែងចេញពីរោងចក្រសេងថែនឹងមក មកកន្លែងរោងចក្រប្រេងកន្ទក់ ទៀត?

ថុន: នឹងហើយ ប្រេងកន្ទក់ពីរបីថ្ងៃ នៅកន្លែងនឹងដូចជាគេគ្រាន់តែសំចតរកកន្លែងនៅទេណា ហើយដល់ហើយ បានយើងមកនៅក្រោយហាងសាំងបូស្សីកែវឥឡូវនឹង ។

សុជា: នៅជាប់នឹងទៅ?

ថុន: នឹងហើយ នៅនឹងបានយូរណាស់ ។ បានយូរទៅបានគេទៅបង្កើតប្រេងនៅព្រែកញ្ជើ បាន គេយកយើងទៅព្រែកញ្ជើវិញ ។

យាង: ហើយទៅអាកន្លែងហាងសាំងគេនឹងអ្នកស?

ថុន: នឹងហើយទៅហាងសាំងព្រែកញ្ជើវិញ ទៅត្រឹមនឹងអស់សិទ្ធិត្រឹមនឹងហើយណា ចប់រឿង ត្រឹមនឹង គេយកយើងមកដាក់កុកស្រុកនឹងហើយ អត់មានរឿងអីទៀតទេ រឿងតែមក ជាប់កុកតែម្តង ស-២១ តែម្តងកន្លែងនឹង ។

សុជា: ខ្ញុំចង់សួរពេលទៅកន្លែងហាងសាំងបូស្សីកែវនឹងអានឹងនៅតែដាំបាយ ឬក៏ធ្វើការអីដើម្បីឲ្យ យើងត្រៀមខ្លួនចេញទៅព្រែកញ្ជើនឹង ឬក៏មានធ្វើអីទៀតទេ?

ថុន: ដាំតែបាយឲ្យគេស៊ីនឹង ។

សុជា: អ័! ហើយដល់ពេលទៅព្រែកញ្ជើនឹង អានឹងនៅយូរ?

ថុន: នឹងហើយ ។

សុជា: នៅយូរ នៅបានប្រហែលមួយឆ្នាំអីជាងហើយនេះ?

ថុន: មួយឆ្នាំជាងហើយអូន ។

សុជា: ហើយទៅដល់កន្លែងនឹង បានន័យថាម៉ែងដឹងអ្នកគ្រប់គ្រងពិតប្រាកដហើយ ព្រោះម៉ែងនៅ យូរអីចឹង?

ថុន: ខ្ញុំអត់ដឹងទេ ដឹងតែថា បងម្យ៉ែន, បងរ៉ាង បីនាក់នឹង ។

សុជា: អ័! ម្យ៉ែន, រ៉ាង នឹងទៅព្រែកញ្ជើដែរ?

ដុន: នឹងហើយទៅ ទៅជាមួយគ្នាទាំងអស់នឹង ទៅទាល់បែកគ្នាមកជាប់កុកទាំងអស់គ្នានឹងតែ ម្តង ។

សុដា: ម្យ៉ាង, វាង នឹងជាទ័ព ប៉ុល ពត ដែរ ឬក៏ជាអ្នក១៧?

ដុន: ប៉ុល ពត ទ័ពចំហើយនឹង ។

សុដា: គាត់មានឋានៈអីដែរ?

ដុន: ដឹងថាឋានៈគេក្តាប់យើងនៅមន្ទីរនឹងតែម្តង ។

យាង: មន្ទីរអីគេ?

ដុន: កន្លែងថាមពលនឹង ក្រសួងថាមពលនឹង ។

សុដា: អីចឹង គាវ៉ាង, តាបុល គាត់អ្នកគ្រប់គ្រងកន្លែងថាមពលនៅព្រែកញ្ជើនឹង?

ដុន: នឹងហើយ ទៅសួរ គាវិទូ ទៅ ។

យាង: ឥឡូវខ្ញុំសុំសួរកន្លែងអីយាមយ្យានប្រហុកណា ពេលនឹងអីបានជួប គាវ៉ាន់ វិទូ ផ្ទាល់?

ដុន: ឥឡូវនិយាយថាអីចេះអូន ធម្មតាអ្នកធំគេមិនសួរស្គាល់យើងទេ ចំពោះអ្នកតូចទេ ដែល យើងចាំមើលគេ ទោះបីឥឡូវនឹងក៏ដោយ អូនឯងថាគណៈស្រុកស្គាល់យើងអ្វី តែយើង ភ័យស្គាល់មុខគេ ខ្លាហរណ៍អីចឹងណា ។ ហើយឥឡូវដូច គាវិទូ អីចឹងគេមិនគ្រប់គ្រងនៅ ក្រសួងពាណិជ្ជកម្ម ហើយគេចុះមកមើលយើងណា គេមិនស្គាល់យើងទេ តែយើងស្គាល់ គេ ថានឹងហើយ គាវិទូ ដូចខ្ញុំនិយាយលេងថា ណា! មើលអ្នកទោសមកហើយ ឃើញទេ គេដើរមក កាំភ្លើងគេឆ្កុកមុខពីរក្រោយពីណា ។

យាង: ពួកអង្គរក្សត្រនឹង?

ដុន: នឹងហើយ ។ ពួកមិត្តមើលអ្នកទោសមកហើយ ។ គេថា អី! អ្នកទោស ។ អើ! មើលអញ ដើរ ដែលអាណាស្តាយកាំភ្លើងតាមអញម្តងអ្នា មើល មានតែគេ ឃើញទេ ។ តែចំពោះ គេមិនស្គាល់យើងទេ ព្រោះមនុស្សវាច្រើន ប្រពន្ធតែកុំឡានច្រើនណាស់នៅជាមួយខ្ញុំ នោះ ។

សុដា: កាលបុរសដាក់ស្នូតតែតែកុំឡានតែម្តង?

ដុន: បា! ស្នូតតែតែកុំឡានតែម្តង ។

សុដា: ហើយការងារនឹង បាតែដឹកសំនុំទៅតាមខេត្ត តាមតំបន់ទៅ?

ថុន៖ នឹងហើយ គេឲ្យយើងដឹកប្រេងទៅ យើងដឹងទៅៗ ។ ប្តីខ្ញុំគាត់មានធម៌ណាស់កាលពី៧៥ ខែប៉ុន្មានទេ ពួកខ្ញុំត្រូវស៊ីនិប្បដណ៍ អត់មានបាយស៊ីទេ គេឲ្យយើងស៊ីនិប្បដ ។ ដូចជាឥឡូវ និប្បដមួយ៥០០ អីចឹង ប្តីនិប្បដឯងគេឲ្យមួយកំណត់ ប្តីនិប្បដមួយកំណត់ ក្មេងប៉ុណ្ណោះ មួយកំណត់គេពុះជាពីរអីចេះ គេឲ្យស៊ីប៉ុណ្ណឹង ។

សុជា៖ មួយថ្ងៃ ឬមួយពេល?

ថុន៖ របបមួយពេល ។

សុជា៖ ចុះអត់បាយទេ?

ថុន៖ អត់មានបាយស៊ីទេ ។

សុជា៖ និប្បដនឹងបានមកពីណា? ធ្វើឬយ៉ាងម៉េច?

ថុន៖ និប្បដគេធ្វើនៅភ្នំពេញនឹង ។ ដល់ពេលហើយកូនខ្ញុំតូច មីមួយនោះ មើល កូនខ្ញុំមានបីនាក់ ឈ្មោះ ជា សុភ័ណ្ឌ, ជា ស្រីភ័ស្ត តែគេហៅ ខ្មៅ ហើយមីតូចមួយទៀត វាអត់ចេះស៊ី អូនអើយ មាននិប្បដចំហៀងខ្ញុំដាក់ស្ករសបន្តិច ខ្ញុំឲ្យកូនខ្ញុំជ្រលក់ កូនខ្ញុំស៊ីឡើងស្តម ខ្ញុំ បង្រៀនវាស៊ីអាប្រអប់ប័រសល់ពីដើមណាអូន សល់ពីភ្នំពេញ លាបទៅក៏វាអត់ចេះស៊ី ខ្ញុំ ថាអើយ បងវាំង ភិចឆាប់កូនខ្ញុំណា កូនខ្ញុំអត់ចេះស៊ីទេ ។ ហើយអាអូនឯងដឹងថា និប្បដ អាពតស៊ីជាមួយអី ស៊ីជាមួយសម្បុរព្រលិត សម្បុរត្រកូន សម្បុរកកូរ ដូចគ្នាធម្មតាអីចឹងទៅ ណា ។ ស៊ីទៅដល់ពេលសល់ ខ្ញុំចេះតែហាន់ហាលៗទៅណា តែអាពួកទៅឡានគេឲ្យបាយស៊ី ប្តីខ្ញុំថា អូនឯងដាំបាយឲ្យបងឲ្យច្រើនមក គាត់ថា ទៅដល់កាត់ដូចចាហួយយើងអីចឹង ចែក មួយដុំៗម្នាក់ ប្រជាជនមកសុំស៊ីណា ។

សុជា៖ បាយនឹង?

ថុន៖ នឹងហើយបាយនឹង គាត់ថា គាត់ទៅ ហើយខ្ញុំខ្ទប់និប្បដមួយកញ្ចប់តូចៗៗអីចឹង ស្ករស បើថាទៅតាមវាលកំពតអីអីចឹង បោះ បួនស្រីខ្ញុំអីវ៉ាន់ ខ្ញុំធ្វើអីមក ដែលបានស៊ីអី ពួកអា ពតយកខ្ទេចៗ ។ ខ្ញុំធ្វើមកបួនខ្ញុំតើ ហើយឪពុកខ្ញុំគាត់ឈឺក្បាលណា ហើយខ្ញុំប្រមូលគេ ហៅពីដើមថាសំបុកពីនពាននោះធ្វើមកពុកខ្ញុំ អាសូរថាពុកខ្ញុំបានមួយគ្រាប់ ។ ខ្ញុំទៅសុំបង វាំងនឹង ខ្ញុំថា បងអើយឲ្យខ្ញុំសុំទៅដុះម្តងមក គេថាភូមិខ្ញុំឆាប់ច្រើនណាស់ ចុះអត់បាយ

នោះអូន គេវាយរបបនោះ ដល់ពេលហើយថា ស្រុក មិត្តជុន ឯង កំពុងតែកើតខ្មែរស
កុំទៅអី ចុះវាកុហកយើង ។

ផ្នែក B

ថុន: ...ដល់ពេលខែ៦ តែដូចឆ្នាំ៧៧ ថ្មីខ្ញុំនឹងគាត់ដឹងថាពុកខ្ញុំស្លាប់ណាស់ ប្រហែលមួយខែពីរខែ
គាត់ទៅរាយការណ៍ប្រាប់ប្រធានណា ប្រាប់ តាមៀង, តារាំង, តាដុន ប៉ុន្មាននាក់នឹង
ដល់ថ្ងៃល្ងាចខ្ញុំចេះតែឆ្ងល់ ថ្ងៃនេះអង្គការមកលេងដូះអញច្រើនគ្នាម៉្លេះ ខ្ញុំអត់ដឹងថាគេទៅ
ធ្វើអារម្មណ៍យើង ឪយើងស្លាប់នោះ ស្រាប់តែទៅដល់ថា មិត្តធ្វើអីហើយឬនៅ ខ្ញុំថា
ហើយៗ ហើយថ្ងៃនេះមានការអីបងឯងមកដូះខ្ញុំនឹង ខ្ញុំសួរអីចឹងណាស់ ខ្ញុំអត់មានអីទទួលទេ
ខ្ញុំមានតែទឹកតែ ខ្ញុំចាក់ទឹកតែឲ្យគេមួយកែវៗម្នាក់អីចឹងទៅ ។ គេថា មក ចូលមកអង្គុយ
មក មិត្តជុន អើយ ខ្ញុំសូមចូលរួមមរណទុក្ខ ថាអីចឹងណាស់ ព្រោះ តាហ៊ិន បានរាយការណ៍
ប្រាប់ខ្ញុំថា ពុក មិត្តជុន ឯងស្លាប់ ។

សុជា: ពីណាគេអ្នកមកប្រាប់អីថា ឪពុកស្លាប់?

ថុន: ពួកអាបងៗនឹង ។

សុជា: តាមៀង, តារាំងអីនឹងអ្តេស?

ថុន: នឹងហើយ ។

សុជា: តែប្តីមីនដឹង?

ថុន: អត់ហ៊ានប្រាប់ទេ គាត់ខ្លាចខ្ញុំយំ ព្រោះខ្ញុំ ពេលបានចំណីស្បៀងញ៉ាំក៏យំ នឹកមែនទីនោះ
ព្រោះនៅម្នាក់ឯងម្តងៗ ។ ពេលហើយ ខ្ញុំអត់មាត់ទេ អង្គុយផ្ទឹងអីចឹង គាត់ថា ព្រលឹម
ឡើងបងឯងរកអីវ៉ាន់សែនបន្តិចទៅ បងឯងរកម្ហូបរកអីសែនចុះ ខ្ញុំអនុញ្ញាតឲ្យសែនបាន
បើអាចធ្វើមានសែនបានក៏ធ្វើទៅ ។

សុជា: អ័! ពួកខាងមេគេនឹងគេឲ្យសែន ។

ថុន: ពួកអាពតនឹងណាស់ ។ ដល់ហើយខ្ញុំថា ខ្ញុំតូចចិត្តណាស់បង ។ គាត់ថាតូចចិត្តមី? ខ្ញុំថា ខ្ញុំ
ណាស់ តាំងពីកើតពីពោះមែនខ្ញុំមក ខ្ញុំមិនដែលបែកមែនខ្ញុំមួយថ្ងៃទេ ខ្ញុំនិយាយអីចឹង តែនៅ

ពេលនេះ ឪពុកខ្ញុំស្លាប់ក៏ខ្ញុំមិនឃើញថាជើងទៅក្បែរទៅជើង តែឈរហៀបមេចក៏ខ្ញុំអត់
ដែល ខ្ញុំសុំបង់ឯងញាយណាស់ ខ្ញុំថាអីចឹង ។

សុជា: កាត់ស្លាប់ដោយសារអីកេ?

ថុន: ហើម ពុកខ្ញុំហើមដាច់បាយណា ៗ នេះ បួនស្រីខ្ញុំនៅតូចៗជាមួយនេះ មីនេះមួយ ហើយមី
ពៅមួយ ហើយមែ្តខ្ញុំ បួនប្រុសខ្ញុំគេយកវាយចោលបាត់ទៀតទៅ ។

សុជា: ចុះម្តាយ?

ថុន: ម្តាយខ្ញុំនៅរាល់ថ្ងៃនឹង អាយុ៨២ហើយតើ ។ ដល់ហើយខ្ញុំថាអីចឹងទៅ ខ្ញុំអត់មាត់ទេ កេ
ថា អ្នក! បែកគ្នាហើយ ។ គេដឹងថាខ្ញុំនិយាយច្រើនអី ដូចថា ខ្ញុំម្តេច ខ្ញុំចេះតែថាទៅណា
បងវ៉ាន នឹងទៅដូះ ។ ប្តីខ្ញុំថា អូនអើយនិយាយអីសុំកុំនិយាយណា ព្រោះយើងកំពុងតែ
នៅក្នុងចំណោមគេហើយ កាត់ថាអីចឹងណា ។ ខ្ញុំថាចំណោមអីចំណោមទៅ ខ្ញុំថាអីចឹង ។
ដល់ពេលទៅបាត់ ប្តីខ្ញុំដើរបិទទ្វារគ្រប ខ្ញុំថានៅដូះណា ខ្ញុំថា សន្តមមែវ៉ាអីទេ ខ្ញុំថាអីចឹង
ណា ប្តីខ្ញុំសុះមកខ្ទប់មាត់ខ្ញុំ ខ្ញុំថា កុំខ្ទប់មាត់ ថ្ងៃនេះហើយឆាប់ៗទៅ ថាខ្ញុំមិនដឹងអ្វី
ពួកមិត្តនឹងថាវាមិនទៅដូះ ម្នីតូវាចេញទៅបាត់ៗទៅ យើងទៅតាមដានវា ខ្ញុំថាអីចឹង ។
ដល់ពេលមួយសន្ទុះ និរសាវាមកហៅខ្ញុំ ខ្ញុំថាសន្តមមែវ៉ាអីទេ មែ្តឪឡាបក៏មិនដែលឃើញ
ផ្សែងភ្លើង ខ្ញុំជេរអីចឹងណា ។ ស្រាប់តែមួយសន្ទុះ ខ្ញុំដេកអត់ទាន់លក់ វាមកកោះទ្វារ
ហៅខ្ញុំណា ។

សុជា: កាលបង្កពេលយប់អ្តេស?

ថុន: ចាំ! យប់នឹងណា ។ ប្តីខ្ញុំនិយាយពីកាត់ភ័យខ្ញុំឡើងញ័រអីចឹងណា ។ កាត់ថាបងហាមហើយ
ហាមទៀតថាកុំនិយាយ យើងនៅក្នុងចំណោមគេ ។ ដល់ពេលទៅដល់ ខ្ញុំប្រាប់ថា អ្តេស
ចាំបាច់មកហៅអី បើ បងវ៉ាន មិនទាន់ពិសារបាយ នៅក្នុងទូនឹងហើយ ឲ្យកាត់ហូបផង
ទៅ ។ អត់ទេ កាត់អត់ហូបបាយទេ កាត់ឲ្យមកហៅមីឯងឯងទៅជួបកាត់ ។ ខ្ញុំទៅដល់ភ្លាម
មិត្តថុន អ្តេស? ខ្ញុំថា ចាំ! ថា បងឯងពិសារបាយអ្តេស? ថា អត់ទេ ។ ហើយកាត់
នឹងទំនងថា បើច្បាប់នឹងគេតឹងតែង តែបើថាស្គាល់គ្នាវិញជាងមែវ៉ា មិនថាអីចឹង ។ ស៊ី
យប់ព្រលប់ វាឲ្យខ្ញុំទៅរើសប្រពន្ធឲ្យវាទៀត ។

សុជា: រើសប្រពន្ធពីណាមក?

ថុន៖ រើសនៅពេទ្យ ។

សុជា៖ អ័! យកអ្នកពេទ្យអ្នកស្រី?

ថុន៖ នឹងហើយ ។

សុជា៖ ស្អាតៗ អ្នកស្រី?

ថុន៖ មិនសូវស្អាតណាប៉ុន្មានទេ ។

យាង៖ ចុះអីពេលជួប គាវ៉ាង នឹងគាត់និយាយអីខ្លះទៅ?

ថុន៖ ដល់ពេលខ្ញុំទៅដល់ភ្នាក់ គាត់ថាអង្គុយមក ខ្ញុំទៅអង្គុយនៅជិតគាត់នឹង គាត់ចេញពីក្រែក គាត់ដេកមក អង្គុយជិតខ្ញុំប៉ាប់ គាត់លែងហៅខ្ញុំមិត្តហើយណា គាត់ថា បង! ខ្ញុំណា ដូច ទទាហរណ៍យើងថា បងឯងបើកភ្នែកគ្រិប បងឯងឃើញអាពាហ៍ បងឯងជួបខ្ញុំ គាត់ថា អីចឹង បងឯងជួបខ្ញុំភ្នាក់ ខ្ញុំដឹងថាបងឯងអ្នក១៧ បងឯងរស់នៅជំនាន់ លន់ នុល បង ឯងនៅភ្នំពេញ ខ្ញុំនៅក្រៅ តែទទាហរណ៍ថាបងឯងបើកខ្នុរមកឃើញខ្ញុំ ហើយខ្ញុំជួបបង ឯងប៉ុក ខ្ញុំស៊ីបាយបងឯងតាំងពី៧៥ណាបង វាថាអីចឹងណា ខ្ញុំទៅណាគឺមានមុខបងឯង ទៅកន្លែងនឹង ខ្ញុំទៅដល់សហករណ៍ណាក៏ខ្ញុំអត់ស៊ីបាយដែរ ខ្ញុំត្រឡប់មកស៊ីបាយបងឯងវិញ តែមួយម៉ាត់ដែលបងឯងនិយាយមិញណាបង ថាសន្តមមែនវានឹងណាបង គេសម្លាប់បង ឯងចោលភ្នាក់ វាប្រាប់ខ្ញុំថាអីចឹងណា តែខ្ញុំទុកចិត្តបងឯងដូចមែនអីចឹងណា ។

យាង៖ វាប្រាប់អីចឹងអ្នកស្រី?

ថុន៖ នឹងហើយ វាប្រាប់ខ្ញុំ បានខ្ញុំថា អ័! វាទៅមានមនោសញ្ចេតនាបន្តិចដែរតើ ។ វាថាខ្ញុំដឹង ណា តាំងពី តាហ៊ិន ឆេះឆេះឲ្យបងឯងថា បងឯងកុំឲ្យនិយាយ យើងនៅក្នុងចំណោមគេ អី គាត់ល្អដែរ បើសិនជាខុសពីគ្រូចៀកខ្ញុំ គឺបងឯងបាត់ខ្លួនយប់នឹងហើយ ។

សុជា៖ បើគ្រូចៀកអ្នកផ្សេង?

ថុន៖ នឹងហើយ តែ វ៉ាង នឹងវាមកស្តាប់ខ្លួនវា ។ វាថាបើក្រៅពីគ្រូចៀកខ្ញុំគឺបងឯងត្រូវបាត់ យប់នឹងហើយ ។ ដល់ហើយអីចឹង ខ្ញុំអត់មាត់ទេ ខ្ញុំអង្គុយផ្ទឹង តវ៉ាក៏ខ្ញុំអត់តដែរ ខ្ញុំអង្គុយ ស្ងៀម ដល់ហើយវានិយាយអីច្រើន វាថាទៅសម្រាន្តទៅ ស្រែកឡើងធ្វើការទៀត ។ នឹក ឃើញថាអីចេះទេអូន នឹកឃើញថា កូនប្តីមួយ យើងទៅប្រហែលជាគេយកទៅទាំងអស់ ហើយ នៅតែចៀសនាបមិនរួច ។

យាង: ចុះពេលដែល ម៉ីនបិទទ្វារគ្រិបៗ គាត់មាននិយាយប្រាប់ម៉ីនអីខ្លះទេ?

ថុន: អត់ទេ គាត់និយាយថ្ងៃមុនទេអានីង ដែលខ្ញុំថាប្តីខ្ញុំអត់ស៊ីបាយពីរបីថ្ងៃណា ខ្ញុំចាប់ប្របាច់ក
គាត់ បានគាត់ប្រាប់ខ្ញុំណា ។ គាត់ប្រាប់ដែលថា និស្សិតដែលមកពីស្រុកកេ គេយកទៅ
សម្លាប់នឹង ។

យាង: និស្សិតមកពីស្រុកណាម៉ីន?

ថុន: មិនដឹងមកពីស្រុកណា គ្រាន់តែថាគេឲ្យគាត់មកដឹកណា ។

យាង: ប្រហែលប៉ុន្មាននាក់ទៅ?

ថុន: អត់ដឹងទេអូន ។

យាង: គេដឹកមកពី?

ថុន: កាលហ្នឹងគ្រាន់តែដឹងថា ចុះពីលើកប៉ាល់ហោះ ។

យាង: គេដឹកយកទៅណា?

ថុន: កុកទូលស្មែង គាត់គ្រាន់តែប្រាប់ខ្ញុំថា ចុះមកភ្លាមវាលីសគេដាក់ឡានផ្សេង មនុស្សគេដាក់
ឡានផ្សេងណាអូន បងនិយាយប៉ុណ្ណឹងអូនឯងក្នុងដឹង គាត់ប្រាប់អីចឹងណា គាត់និយាយតែ
ប៉ុណ្ណឹង ។

សុដា: ចុះម៉ីន អាជឿនដែលយើងនិយាយក្នុងត្រូវកាន់កាន់ពីរបប ប៉ុល ពត នឹងណា ដែលជាទូទៅ
កាលណាយើងនិយាយព្រល់គេផ្សេង គឺគេយកទៅតែម្តង ឬក៏យ៉ាងម៉េច?

ថុន: អើ!

សុដា: ចុះមានអ្នកដែលនិយាយអីចឹង ត្រូវបានគេយកទៅទេ នៅក្នុងក្រុមជាមួយនឹងម៉ីននឹងណា ។

ថុន: អត់ទាន់ទេ ។ បើនិយាយរួម ខ្ញុំគេយកលើកទីមួយហើយណា តែគ្រាន់តែគេប្រាប់យើងថា
បើនិយាយដូចខ្ញុំនឹងណា គឺគេយកទៅវាយចោលហើយ គឺគេមិនទុកទេ ។

សុដា: ហើយ វ៉ាន់ នឹងជាគណៈគ្រប់គ្រងនៅនឹង?

ថុន: នឹងហើយ ។

សុដា: ហើយ វ៉ាន់ នឹងមានដែលទៅប្រជុំនៅថ្នាក់លើទេម៉ីន?

ថុន: មិនដឹងទេ តែព្រលឹមឡើងការងារយើងដឹងតែដាំបាយសួរ គេទៅណាជារៀងរបស់គេ ។

សុជា: ចុះពេលដែល តារិទ្ធ ចុះមកកន្លែងដែលមិនធ្វើការនឹង តារិទ្ធ នឹងមានដែលចុះមកប្រជុំ ជាមួយនឹងពួក តារិវ៉ាន់ នឹងទេ?

ថុន: ខ្ញុំអត់ដឹង ។

សុជា: ចុះគាត់ចុះមកយូរទេ តារិទ្ធ នឹង ចុះមកម្តងៗ ?

ថុន: ចុះមកមួយសន្ទុះៗ នឹង ។

សុជា: ហើយនិយាយប្រាប់ម៉ែថាម៉េច?

ថុន: អត់ គេមិនដែលនិយាយឲ្យយើងទេ គ្រាន់តែគេថាឲ្យយើងអីចឹងណាស់ ។ ដូចជាគេឃើញ ចង្រ្កានយើងតម្រៀបយើងអុចភ្លើងចោលហៀរអីចឹងណាស់ គេថា មិត្តឯងមើលហ៎ ដុតភ្លើង លេងដៃ មានអុសឯណាឲ្យយើងដុត គេថាអីចឹងឲ្យទៅ យើងនៅក្រោមគេញ្ជ្រាបៗ ចេះតែ ធ្វើទៅ ហើយគេចូលទៅអើតមើលពាងប្រហុកពាងអំបិលយើងអីចឹងទៅ ហ៎! មើល ប្រហុកសុទ្ធតែភ្នុយ ភ្នុយភ្នុយអីអីចឹងទៅ គេថាឲ្យយើងទៅ ។ គេថាអីចឹងហើយ គេទៅវិញ ទៅ ។

សុជា: ចុះ តារិទ្ធ នឹងមក មានដែលនិយាយជាមួយឈ្មោះ វ៉ាន់ ឈ្មោះ ថុន អីនឹងទេ?

ថុន: គេចេះតែនិយាយហើយ គ្នាគេធំៗណាអូន ។

សុជា: ហើយម៉ែដឹងថា អ្វីដែល វ៉ាន់ នឹងនិយាយប្រាប់ម៉ែ កំរាមម៉ែកុំឲ្យនិយាយរិះគន់របបគេ នឹង អាទីនឹងវាជាគោលការណ៍ទូទៅ ដែលគាត់ត្រូវតែប្រាប់ ត្រូវតែប្រមានម៉ែ ឬក៏ជា ករណីពិសេសមួយផ្សេង?

ថុន: គេនិយាយប្រាប់យើងហើយតើ គេថាបើក្រៅពីគ្រូចៀកគេណាស់ ដូរនឹងវាហូរទៅហើយ តែគេថា ដូចជាគេបើកភ្នែកគ្រិបគេឃើញខ្ញុំ ខ្ញុំឃើញគេនឹងណាស់ គេថាទុកខ្ញុំដូចម៉ែវាអីចឹង បើការហូបចុក ក្រៅពីខ្ញុំធ្វើវាមិនស៊ីទេ វាខ្លាចគេបំពុលវាឆាប់ដែរនឹង ពួកអាអស់នឹង ។

សុជា: ចុះនៅកន្លែងនឹង គេមានដែលហៅម៉ែទៅប្រជុំរៀននយោបាយ ដូចជាបំពាក់បំប៉ន កុំឲ្យ យើងមានសតិអារម្មណ៍មិនល្អអីជាមួយនឹងបដិវត្តន៍នឹង មានដែលមានទេ?

ថុន: គេប្រជុំជីវភាពនៅសហករណ៍យើងនឹង ។

សុជា: ពីណាគេអ្នកប្រជុំ?

ថុន: មានប្រធានក្រុមគេម្នាក់ទៅ ស្រីទៅ ។

សុជា: ឈ្មោះអីគេប្រធានក្រុមនឹង ។

ថុន: មិនដឹងឈ្មោះអីៗទេអូន ភ្លេចអស់ហើយ តាំងពីជំនាន់ហ្នឹងមកភ្លេចអស់ហើយ សុទ្ធតែ នារីៗនឹងគេក្តាប់ពីលើយើងនឹងណា ដូចថា គេតស៊ូអីចឹងមក គេមកធ្វើប្រធានយើងទៅ ហើយគេប្រជុំទៅ យើងធ្វើការហូបចុកឲ្យគេមិនស្អាត គេរិះគន់យើងអីចឹងទៅណា គេអត់ ដែលប្រជុំយើងឲ្យហួស ដូចថាចូលនយោបាយអី គេមិនដែលឲ្យយើងប្រជុំទេ ។

សុជា: ម៉ឺងអត់ចាំឈ្មោះគេអ្នកដែលប្រជុំនឹងទេ?

ថុន: ចា! អត់ទេ មិនចាំទេអូន ច្រើនណាស់កាលនៅព្រែកញ្ជើនឹងនោះ ។

សុជា: អីចឹងវាហាក់ដូចជាអីចេះ បើតាមខ្ញុំស្តាប់ម៉ឺងទៅ ដូចថាម៉ឺង ឬក៏អី ឬក៏អ្នកផ្សេងទៀត ជា ស្រីៗ ជានារីដែលនៅកន្លែងថាមពលនឹង ជាប្រពន្ធរបស់អ្នកបើកឡានដឹកសំរាមអីនឹង អីចឹង នារីៗទាំងអស់នឹងគេធ្វើការដូចម៉ឺង ជាអ្នកដាំបាយអីចឹង ឬមានការងារផ្សេងទៀតធ្វើ?

ថុន: អត់ទេ សុទ្ធតែដាំបាយទាំងអស់ ។ ហើយប្រពន្ធនឹងមិនមែនពួកនឹង ដូចថា ឥឡូវបែកអីចឹង ណា ខ្ញុំទៅនៅ៧៥ នៅជាមួយវា ៧៦ បានគេទៅយកប្រពន្ធគេពីផ្ទះមកណា ដូចថាអូនឯង មានប្រពន្ធមានកូន ធ្វើប្រវត្តិរូបទៅដឹកមក អា នោះធ្វើប្រវត្តិរូបទៅដឹកប្រពន្ធយកមក ។

សុជា: ហើយអ្នកបើកឡាននឹងជាអ្នក១៧មេសា ដូចម៉ឺងច្រើនគ្នាទេ ឬក៏តែម៉ឺងម្នាក់?

ថុន: បែបច្រើនណាស់អូន ។ តែគេយកមកពីតាមសហករណ៍ណា ។

សុជា: អូ! គេអំពាវនាវមកក្រោយទៀត?

ថុន: អើ! នឹងហើយ គេយកមកណា ។

សុជា: ចុះពួកនឹង ក្រោយមកពេលដែលគេចាប់ពួកម៉ឺង គេមានចាប់ពួកនឹងទេ?

ថុន: ចុះឥឡូវបើយើងមកបាត់ហើយ អាណាទៅមើលគេ?

សុជា: អត់ទេ មុន មុនដែលគេចាប់ម៉ឺង?

ថុន: លើកទីមួយ ។

សុជា: ចាប់ម៉ឺង ចាប់ដំបូងគេ?

ថុន: អើ! លើកទីមួយហើយ អ្នក១៧គេត្រូវយកមុនគេអីចឹងហើយ ។

សុជា: ចុះពួកនឹងអ្នក១៧ដែរនឹង?

ប៉ុន្តែ ដឹងគេ១៧ មិនដឹងប៉ុន្មាន អ្នកណាទៅគិតប្រវត្តិរូបគេ អត់ទេ សៀមរាប, កំពង់ធំ, កំពង់
ចាម បានខ្ញុំថាគោកគ្រប មានតែខ្ញុំមួយទេដែលទៅនោះ ដែលវាស៊ីយទៅជាមួយអាពាហ៍
ព្រាងប្រាសមកដល់រាល់ថ្ងៃនឹងណាមែន បើសិនជាខ្ញុំមកតាមម៉ែខ្ញុំណា ប្តីខ្ញុំ៧៥ណា ដឹកតែ
ទាហានការ៉ង់សេទេ ឪពុកខ្ញុំបណ្តោះខ្ញុំពីភូមិស្នែងភូមិកំណើតខ្ញុំមក ដោយសារប្តីខ្ញុំពួកម៉ាក
ទាហានណា គេប្រុងមកចាប់ប្តីខ្ញុំណា ពួកអាពាហ៍ ដល់ហើយឪខ្ញុំនឹងបណ្តោះខ្ញុំខ្ញុំ ខ្ញុំ
ទើបតែមានកូនមួយទេ ឪខ្ញុំថាមក កូនឯងនៅអត់បានទេ តែនៅកូនឯងមេម៉ាយហើយ
មកឪដួន ដួនខ្ញុំមកនៅជម្រកនេះ ។

សុជាតា: ឆ្នាំណា?

ប៉ុន្តែ: តាំងពីឆ្នាំ៧៣ណា ។

សុជាតា: អី!

ប៉ុន្តែ: ទាហានការ៉ង់សេចេញពួកអាពាហ៍ចូល តាំងពីជំនាន់ណាម្ខាងណាមែន មិនធម្មតាទេ ឪខ្ញុំគាត់
ធ្វើការឲ្យគេដល់ពេលហើយ គាត់ដឹងល្បិចគាត់រកសម្រាប់ប្តីខ្ញុំណា ទៅកូន កូន

យាង:

ប៉ុន្តែ: អន្លង់កង ។

សុជាតា: អន្លង់កងនឹងកន្លែងអីគេ?

ប៉ុន្តែ: ស-២១ ជាប់កុក ។ ហ្នឹងកន្លែងគេបត់រូប ធ្វើប្រវត្តិរូបនឹង អូនឯងមិនមើលប្រវត្តិរូបនឹង
ឃើញហើយ ចាប់ត្រឹមហ្នឹង ។

យាង: ហើយហេតុអីបានគេបញ្ជូនមកអន្លង់កងវិញ អីធ្វើខុសអីដែរ?

ប៉ុន្តែ: ថាមិនដឹងខ្លួន អត់ដឹងថាយើងធ្វើខុសអីទេ តែគេយកមក ខ្ញុំ, មិត្តថាច ដែលជាប្រពន្ធមិត្ត
សុខ នឹងណា មិត្តមន ។ គេយកបីនាក់នឹង ស្រីៗ ។

សុជាតា: ពួកអស់នឹងជាអ្នក១៧ដែរឬក៏ជាប្រជាជនថ្មី?

ប៉ុន្តែ: មិនដឹងទេអូនរឿងនឹង ក្រាន់តែថា គេឲ្យបីនាក់នឹងមកតែម្តង គេថាយកទៅដេរស្លឹក គេ
យកយើងមកដាក់កុកណា ដល់តែគេដាក់ឡានមក គេយកមកទុកនៅនឹង មកដល់គេថត
ភ្លាម ។ គេថតហើយ គេធ្វើប្រវត្តិរូប គេឲ្យយើងនៅធ្វើការនៅនឹងទៅ ។ ខ្ញុំកើតកូនទើប
បានប្រហែល១ខែនឹង មកដល់គេឲ្យអូសទឹកភ្លាម ទាសទឹកដោះលែងចេញភ្លាម ។

សុជា: ចុះមីនខ្ញុំសួរមកទៅកន្លែងមាតាពលវិញ ពេលដែលមីនឃើញ ភារិទ្ធ មកកន្លែងមាតាពលនឹង មីននៅតែពុំឈ្មោះ កុយ ធួន អីនៅទេ?

ថុន: បាត់អស់ហើយ លែងរំពួកលែងអីអស់ហើយ ។

សុជា: ចុះពេលដែល វាំង នឹងនៅ វាំង នឹងមានដែលប្រជុំនិយាយរំពួកថា អ្នកដឹកនាំថ្នាក់លើដូច ជា កុយ ធួន ដូចជាអី?

ថុន: អត់ទេ ។

សុជា: ចុះមីនគិតថា វាំង, ម្យ៉ាង ដែលនៅ ភាបិន នឹងខាង កុយ ធួន ឬក៏ខាង ភារិទ្ធ?

ថុន: អត់ដឹង គ្រាន់តែដឹងថាអ្នកណាអ្នកនាំយើងចូលបដិវត្តន៍តែប៉ុណ្ណឹងទេ គ្រាន់តែអ្នកនាំចូល គេក្បត់គឺយើងត្រូវ អានឹងដែលអូនឯងសួរថាយើងខុសអីណា ខុសពីអ្នកក្បត់នឹងគេនាំ យើងចូល យើងមិនដឹងអីឯងនឹងណា ។

យាង: ខុសដោយសារគេក្បត់?

ថុន: នឹងហើយ ព្រោះគេអ្នកនាំយើងចូល ម្ល៉ោះហើយគេដឹកទាំងយើងទៅ ។

សុជា: អីចឹងប្តីមីននឹង កាលនាំចូលបដិវត្តន៍ដំបូងខ្សែរបស់ កុយ ធួន?

ថុន: នឹងហើយ ។

សុជា: តាមរយៈ ភាបិន នឹងអ្តេស?

ថុន: នឹងហើយ ។

សុជា: ចុះកាលពេលដែលគេចាប់ប្តីមីននឹង គេមានមកនិយាយអីប្រាប់មីនមុនទេ?

ថុន: អត់រលឹច ព្រោះភាត់នៅកំពតឯណោះ ភាត់នៅដឹកជញ្ជូនសំភារៈចេញពីនោះណា ។

សុជា: ចុះមីនអាចនិយាយឡើងវិញអំពីព្រឹត្តិការណ៍ដែលគេចាប់ប្តីមីនណា តើប្តីមីននឹងដឹងខ្លួនមុន ដែរពីការចាប់ខ្លួននឹង ឬក៏យ៉ាងម៉េច មីនអាចនិយាយបានទេ?

ថុន: អត់ដឹងទេកាលហ្នឹង ខ្ញុំបែកគ្នាយូរហើយអូន ។

សុជា: អត់ទេ ដូចមីននិយាយល្ងាចម្យ៉ាងនឹង?

ថុន: អ័! ដឹងគ្រាន់តែថាគេធ្វើប្រវត្តិរូបលម្អិត ។

សុជា: ធ្វើប្រវត្តិរូបប្តីមីននឹង?

ប៉ុន្តែ: នឹងហើយ គាត់ប្រាប់ណាស់ ។ និយាយរួមទៅ មនុស្សនៅក្នុងនឹង គ្រាន់តែថាយើងគ្មានសិទ្ធិ
និយាយណាម្តង ។

យាង: ពីណាកេអ្នកធ្វើប្រវត្តិរូបគាត់នឹង?

ប៉ុន្តែ: មិនដឹងពីណា ។

យាង: ហើយគេធ្វើនឹងដើម្បីអីគេ?

ប៉ុន្តែ: មិនដឹងដើម្បីអី ។

យាង: ហើយក្រោយពីធ្វើមក គេយកគាត់ទៅណា?

ប៉ុន្តែ: ក្រោយពីធ្វើមក គាត់ទៅកំពតបាត់យើងខ្ញុំទៅ ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាគេយកប្តីទៅណាដឹងទេ អត់
ដឹងទេ ។ បែបគេយកប្តីយើងបានប៉ុន្មានថ្ងៃអីចឹងទៅ បានគេទៅយកយើង ។

យាង: ពីណាកេអ្នកទៅយកគាត់ទៅកំពត?

ប៉ុន្តែ: ពួកគេអ្នកទៅដឹកប្រេងនឹងណាម្តង គេបញ្ជូនយើងទៅអីចឹងទៅ ។

យាង: នៅមន្ទីរពេទ្យនឹង?

ប៉ុន្តែ: នឹងហើយ នៅមន្ទីរពេទ្យនឹង ។

សុជា: ពេលដែលគេចាប់ប្តីមិនទៅ ដូចម្តងនិយាយម្យ៉ាងម្យ៉ាងអីចឹងថា គាត់ហាក់ដូចជាដឹងមុនថា
គេចាប់ខ្សែពីលើៗ តៗ គ្នាមក?

ប៉ុន្តែ: នឹងហើយ ដូចគាត់ដឹងអីចឹង ។

សុជា: ហើយមិនកាលហ្នឹង ដូចតាមួយគាត់មកជាមួយខ្ញុំម្យ៉ាងម្យ៉ាងអីចឹង គាត់និយាយថា អា
កន្លែងមាមពលនឹង វាហាក់ដូចជាទៅចន្លោះក្រសួងពាណិជ្ជកម្មហើយនឹងក្រសួងឧស្សាហកម្ម
ព្រោះមាមពលនឹង បើគេដាក់មាមពលមួយម៉ាត់វាហាក់ដូចជានៅក្នុងក្រសួងឧស្សាហកម្មទេ
បើយើងឥឡូវ តែអាការដឹកនាំចេញចូលចុះឡើងៗ អានឹងវាចិតនៅក្នុងក្រសួងពាណិជ្ជកម្ម
វិញ ។ ពេលនឹងនៅក្នុងក្រសួងឧស្សាហកម្ម មិនដែលឮឈ្មោះ ចេង អន, រ៉ាន រ៉េត ទេ?

ប៉ុន្តែ: អត់ដែលឮទេអូន ។

សុជា: បើ កុយ ធួន ដែលឮ?

ប៉ុន្តែ: នឹងហើយ ដែលឮតែ កុយ ឃួន ។

សុជា: កុយ ឃួន នឹងឮពេលណា?

ប៉ុន្តែ៖ ពួកគេនាំយើងចូលបដិវត្តន៍នឹង ។

សុជា៖ អ៊ីចឹងអាក្រកាយពេលដែលមិនទៅទេ?

ប៉ុន្តែ៖ អត់ បែកគ្នាអស់រលីង មិនដឹងគេទៅណាមកណាអីអត់ដឹងទេ បានមកជួប ពួក មិត្តរ៉ាន់ អីនឹង ជួបត្រឹមនឹងរហូតទាល់តែគេយកទៅដាក់កុក ។

សុជា៖ ហើយ រ៉ាន់ នឹងក៏គាត់មិនដែលនិយាយរំព្រកពីឈ្មោះ កុយ ធួន, តាប៊ិន អីនឹងដែរ?

ប៉ុន្តែ៖ អត់ដែលនិយាយទេ ។

សុជា៖ ហើយដល់ពេលប្តីមិនគេចាប់មកនឹង?

ប៉ុន្តែ៖ មិនដឹងថាគេទៅចាប់ប្តីពីម៉ោងណាដឹងទេ អត់ដឹងទេ ។

សុជា៖ ចុះតែកុយឡានផ្សេងទៀត មានបាត់ដែរ?

ប៉ុន្តែ៖ បាត់បីនាក់នឹង ដែលគេយកពួកខ្ញុំស្រីៗ បីនាក់ចេញមកនឹង ។

សុជា៖ ប្តីនារីបីនាក់នឹង គេចាប់?

ប៉ុន្តែ៖ មិនដឹងថាគេចាប់ប្តីទាំងបីនឹងទេណា តែគ្រាន់តែថាគេប្រាប់ថា ឥឡូវមិត្តប៉ុន រៀបអីរ៉ាន់ មិត្តមន រៀបអីរ៉ាន់ មិត្តថាច រៀបអីរ៉ាន់ ។ ម៉ាក្នុងម៉ាត្រែកញ្ជើនឹងណា គេឲ្យរៀបតែបី នឹងទេ ហើយគេដឹកយើងយកមក ។

យាង៖ ទៅអន្លង់គងតែមួយ?

ប៉ុន្តែ៖ នឹងហើយ ដឹកមកជាមួយគ្នា ទាំងអស់គ្នានឹង ។

យាង៖ ហើយអ៊ីចឹងបានន័យថា គ្រួសាររបស់មិន, ថាច ហើយនិង មន នឹង ត្រូវគេដឹកទៅកំពត ទាំងអស់គ្នាដែរ?

ប៉ុន្តែ៖ នឹងហើយ ទៅនឹងទាំងអស់គ្នា ។

យាង៖ ហើយដែលឃើញគាត់ត្រឡប់មកវិញដែរ?

ប៉ុន្តែ៖ បាត់ទាំងអស់គ្នា ចុះបើឥឡូវខ្ញុំចេញមកពីនឹងហើយ តើយើងទៅដឹងអី រៀងអាណាទៅ អានឹងដឹងហើយ មិនបាច់ចាំសួរទេអាណាទៅណាទៅៗ ។ យើងទៅយើងដឹង គេទៅ គេ ដឹងហើយ ។

យាង៖ ចុះពេលមកដល់ ស-២១ អន្លង់គងនឹង គេធ្វើយ៉ាងម៉េចខ្លះ? គេឲ្យនៅរបៀបម៉េច? គេឲ្យធ្វើការម៉េច?

ប៉ុន្តែ គេឲ្យធ្វើការអីចឹងទៅ ព្រលឹមឡើងចេញទៅ ម៉ោង១១ចូលមកស៊ីបាយហើយទៅ សម្រាក បន្តិចទៅ ចេញទៅទៀតទៅ ស្រេចតែគេប្រើយើងណា អាណាធ្វើខុសគេវាយទៅ អាណា បេះអីគេស៊ីរហេតរហូតគេចង់ គេវាយអីចឹងទៅ ។ អត់បានទេ គឺចលាយយើងទៅបេះចេក អីគេស៊ី ទៅបេះដៃស្អី ដៃឈើទើសក្បាលនឹងតែហ៊ានបេះ ហ៊ានត្រូវ ហ៊ានឆាប់ហើយ យើងមិនមែនបេះតែស៊ីសេរីបានទេណា របបគេឲ្យបបរស៊ី គេដូសប៉ុណ្ណា យើងស៊ីប៉ុណ្ណឹង ។

សុជាតា: ចុះពេលដែលគេយកមីនចេញមកនឹង កូនចៅមីន ហើយនិងកូនចៅមីនមន មីនថាច និង គេបញ្ជូនមកជាមួយគ្នាដែរឬអត់ទេ?

ប៉ុន្តែ: ជាប់តែអាត្មាចនៅខ្លួននឹង ។

សុជាតា: អីចឹងកូននឹងគេយកទៅណាមុននឹង?

ប៉ុន្តែ: អត់ដឹង ព្រោះខ្ញុំហរណាម៉េចយើងនៅមន្ទីរថាមពលនឹងណា យើងមានកូនវ័យពីអាយុត្រីម ៧, ៨ឆ្នាំគេយកចេញហើយ គេយកទៅនៅមន្ទីរធំ មិនដឹងមន្ទីរធំគេនឹងនៅឯណាទេ យើងអត់ដឹងទេ ។ នៅអាពាហ៍ ដូចថាខ្ញុំចូលឆ្នាំអីចឹង គេដឹកកូនយើងឲ្យមកជួបយើងបីថ្ងៃ នឹងទៅ ហួសពីបីថ្ងៃគេយកទៅវិញហើយ ហើយកុមារនៅអាពាហ៍កាលណាតែបែកពីយើង ហើយមកនៅជាមួយយើងវិញ វាអត់ចេះនៅទេ វាសុខចិត្តទៅមន្ទីរកន្លែងវាវិញ វាអត់ មានមកនៅជាមួយយើងទេ ហើយខ្ញុំនឹង សុភ័ណ្ឌ នឹងក៏ទៅ កាភ័ស្ត នឹងក៏ទៅ ទៅនៅមន្ទីរ ធំគេអស់ហើយណា ខ្ញុំនៅតែស្រីតូចមួយជាប់នឹងខ្លួនទេ ហើយខ្ញុំកើតមួយទៀត នៅតែពីរ នឹងទេ ហើយអាពីរនោះបាត់ហើយ បាត់ទល់សព្វថ្ងៃនឹងមក ។

សុជាតា: នៅក្នុងប្រវត្តិរូបមីននៅក្នុងនេះដាក់ថា កូនស្រីមួយ ប្រុសមួយ ។

ប៉ុន្តែ: កូនជាប់នឹងខ្លួន ។

សុជាតា: អីចឹងកូនជាប់នឹងខ្លួនពីរនាក់?

ប៉ុន្តែ: ពីរទៀត កូនខ្ញុំបួន ។

សុជាតា: ហើយដែលឈ្មោះ ភ័ណ្ឌ ឈ្មោះ ភ័ស្ត នឹងទៅមន្ទីរបាត់ហើយ?

ប៉ុន្តែ: នឹងទៅបាត់ហើយ អាណាខ្លួនជាប់នឹងខ្លួនដែលប្រុសមួយ ស្រីមួយនឹងណា ។

សុជាតា: មីនមានដឹងថាទៅមន្ទីរណាទេ?

ប៉ុន្តែ: អត់ដឹង គ្រាន់តែគេយកទៅទុកផ្សេងពីយើង ។

សុជា: ហើយកាត់អាយុប៉ុន្មានពេលដែលគេយកចេញទៅនឹង?

ថុន: កូនខ្ញុំដដែលហើយ ប្រហែលជាអាយុ១៣, ១៤ហើយ ។

សុជា: អាយុប្រហាក់ប្រហែលគ្នា?

ថុន: កូននឹងបីឆ្នាំពីរ ។

សុជា: ១៣, ១៥ឆ្នាំអីនឹងអ្តេស?

ថុន: នឹងហើយ ។ មើលកូនខ្ញុំមិននឹងកើតតាំងពីឆ្នាំ៦៤ ឬ៦៦ទេ គិតតែរដ្ឋប្រហារថ្ងៃ១៨ មីនា កូនខ្ញុំមិននឹងចេះដើរឈរហើយនឹង ។

សុជា: អ័! ៣, ៤ឆ្នាំហើយ ។

ថុន: ការបួនប្រុសខ្ញុំមួយនៅកន្លែងនោះ វាការថ្ងៃរដ្ឋប្រហារថ្ងៃ១៨ មីនានឹងតែម្តង កាលបុរសកូន ខ្ញុំមិននឹងចេះឈរហើយ ។

សុជា: ចុះមានដែលទៅលេងកូនទេ?

ថុន: អត់ ។

សុជា: អត់ដឹងថាទៅណាមកណាទេ?

ថុន: គេអត់ឲ្យយើងទៅទេអូន ។

សុជា: ចុះគេមានប្រាប់យើងថាកូននឹងនៅ?

ថុន: ថានៅមន្ទីរ ។

សុជា: ខ្ញុំចង់ដឹងថាមន្ទីរនឹងនៅម៉ូណា?

ថុន: ភ្នំពេញ ។

សុជា: អត់ដឹងទៀត?

ថុន: អត់ដឹងថានៅត្រង់ណាទៀត ។

សុជា: ព្រោះមកដល់រាល់ថ្ងៃនឹង តាមដែលខ្ញុំដឹង អាជ្ញាធរចំនុចដែលយកកូនចេញពីម្តាយទៅដាក់ មន្ទីរផ្សេង វាមានអ្នកបាត់អីចឹងតែម្តង អត់ដឹងឪពុកម្តាយទេ ហើយកូននឹងអាយុ១២, ១៣ឆ្នាំនឹង ខ្ញុំលើកខុទ្ទកាលណាជាក់ស្តែងដូចរឿង ដាន សុជាត តែខ្ញុំមិនដឹងថា ដាន សុជាត នឹងជាឈ្មោះដែលខ្ញុំត្រូវរកទេណា តែខ្ញុំទៅសម្ភាស ដាន សុជាត ដែលជាអ្នក ចំរៀងរាល់ថ្ងៃនឹងណា កាត់និយាយថា ពេលដែលនៅក្នុងជំនាន់អាពាហ៍នឹងគេយកកាត់ទៅ

ដាក់នៅក្នុងសហករណ៍ក្មេងៗដែរ ហើយគាត់កាលបុរសអាយុ១២ ,១៣ឆ្នាំនឹងដែរ ហើយ
ដល់ក្រោយមក ពេលបែក៧៩នឹង គាត់ដើរបាន ចុះក្មេងអាយុ១២, ១៣ឆ្នាំអត់ដឹងឪពុក
ម្តាយមុខមាត់យ៉ាងម៉េចទេ មិនដឹងទៅកឪពុកម្តាយឯណាទេ ហើយបានរហូតអីចឹង
ហើយខ្ញុំហាក់ដូចជាឆ្ងល់ថា ការដែលយកកូនអ្នកធ្វើការ ឬប្រជាជនយកទៅដាក់សហករណ៍
មួយៗនឹង ហាក់ដូចជាអត់ប្រាប់ឲ្យឪពុកម្តាយនឹងដឹង ខ្ញុំគិតថាបើសិនជាប្រាប់ឲ្យឪពុកម្តាយ
ដឹង ឪពុកម្តាយនឹងអាចរកកូននឹងកន្លែងនឹងឃើញហើយ ។

ថុន៖ កូនខ្ញុំ អូនឯងគិតមើល ម្នាក់នៅជាមួយខ្ញុំឈ្មោះ កាំ ប្តីវាឈ្មោះ យួន វានៅសៀមរាប
នៅដៃកណ៍ តែអាជ្ញាធរនឹងក្រៅទេ ។ ដល់ពេលខ្ញុំចេញមកបាន កូនខ្ញុំវាមិននៅមន្ទីរ
ផ្សេង ដល់ពេលមី ចារឹត នឹងមិនដឹងវាជាប់កុកដែរឬមិនជាប់ទេ ដល់វាចេញទៅ វាថា
ជួបកូនខ្ញុំនៅផ្ទះវាស្តីឯណាណា កាក្សណ្ឌ នឹងណា ដល់វាចិញ្ចឹមកូនខ្ញុំ យកមកពរកូនវាមក
មកដល់កំពង់ឆ្នាំងៗវាថា កាក្សណ្ឌ កូនខ្ញុំនឹង វាចេញទៅក្រៅ វាមកប្រាប់ថា មីងៗ ខ្ញុំទៅ
ជាមួយពូខ្ញុំហើយ ហើយ មីចារឹត នឹងមិនដឹងថា ពូឆ្នាំងមួយណាដែលឆ្នាំងទៅនឹង ខំយក
កូនមកហើយនឹងណាអូន ។

សុជា៖ កូនមីងនឹងអ្តេស ?

ថុន៖ កូនខ្ញុំឈ្មោះ សុភ័ណ្ឌ នឹងណា ។

សុជា៖ អ្នកស្គាល់នឹង ជាអ្នកស្គាល់មីងនៅព្រែកញ្ជៅនឹងទេ?

ថុន៖ ស្គាល់ វាទើបតែឯងប៉ុន្តែ ។ ដល់ហើយថា មីងៗខ្ញុំទៅជាមួយពូខ្ញុំហើយ ខ្ញុំនឹងណាអូនកាល
ហ្នឹង បើថាមកជួបគ្នាហើយ សឹងថាចិញ្ចឹមកូនមិនចិញ្ចឹមឲ្យជាប់នឹងដែរណា ។ ថាមីងខ្ញុំទៅ
ជាមួយពូខ្ញុំហើយ ។ ពូឆ្នាំងនៅឯណា ។ នោះ ពូខ្ញុំនៅខាងក្រៅណា ។ កូនខ្ញុំនឹងក៏ឆក់ខោអាវ
ពីកែនឹង មិតទៅបានទៅ ។

សុជា៖ កូនស្រីនឹង ?

ថុន៖ កូនស្រីនឹង ។

សុជា៖ ឈ្មោះអីកេ ?

ថុន៖ ឈ្មោះ ជា សុភ័ណ្ឌ ។

សុជា៖ ចុះ ភ័ស្ត នោះបានហើយ ?

ថុន៖ ភ័ស្តុ នឹងបាត់ហើយ អត់ឃើញទេ ។ ខ្ញុំចង់តែជួយរកដែរអូន តែមិនដឹងរកតាមរយៈ
ណា ។

សុជា៖ អានេះតាមខ្ញុំជួយម៉ែន តែតាមរយៈទស្សនាវដ្តីរបស់ខ្ញុំទេណា ហើយចាំមើលខ្ញុំសំណូមពរ
នៅកន្លែងខ្ញុំនឹង មានទិញម៉ោងវិទ្យុប៉ុស្តិ៍១០២ អាប៉ុស្តិ៍ស្រ្តីណា ទិញម៉ោងជួយពីរឿងវាវ
ដែលពួកខ្ញុំសរសេរនៅក្នុងទស្សនាវដ្តីស្វែងរកការពិតនឹង ហើយខ្ញុំនឹងយករឿងរបស់ម៉ែននឹង
ហើយនឹងឈ្មោះកូនរបស់ម៉ែនពីរនាក់នឹងជួយរក ហើយបើគាត់ស្គាល់គាត់ដឹងពីឈ្មោះម៉ែន
តាមដំណើរទំនងដែលខ្ញុំយកទៅច្នៃសរសេរនឹង គាត់ពូ គាត់ឃើញ ឬក៏អ្នកដែលគេដឹង គេ
ស្គាល់ គេឃើញទស្សនាវដ្តីនឹង គេយកទៅប្រាប់កូននឹងបន្ត អានឹងបើសិនជាវាសនាថាកូន
នឹងនៅរស់ណា តែបើសិនជាអកុសលថា គាត់មិននៅរស់ អានឹងខ្ញុំមិនដឹងថាជួយយ៉ាង
ម៉េចឲ្យគាត់ដឹងដែរ ។

ថុន៖ ខ្ញុំអត់សង្ឃឹមទេអូន តែខ្ញុំគ្រាន់តែថានិយាយនឹងដូចនិយាយកុហកក្នុងចិត្តឯងទេ បើនិយាយ
រួមខ្ញុំថាឆាប់នៅហ្នឹង ។

សុជា៖ ឆាប់នៅទូលស្រួលនឹងអ្នកស?

ថុន៖ ដឹងឯក ។

សុជា៖ អានឹងម៉ែនសន្និដ្ឋានថាម៉េច បានថាគេយកកូនម៉ែនមកនឹង?

ថុន៖ ចុះបើយើងជាប់កុក ម៉្លោះហើយគេស្រាវជ្រាវប្រវត្តិក្មេងនឹងមក ខ្មោចហរណ៍ថាម៉ែឈ្មោះអី
ឈ្មោះ កែប ថុន ចុះឌី? ឈ្មោះ ជា ហ៊ិន ឬ ភោក ហ៊ិន អីចឹងណា គេមិនយកកូន
យើងមក អានឹងខ្ញុំសន្និដ្ឋានខ្លះខ្ញុំទេណា ធម្មតាមន្ទីរមួយគេមិនស្រាវជ្រាវប្រវត្តិរូប ដល់គេ
យកមក ខ្មោចហរណ៍ដូចខ្ញុំថា ដូចមួយឡានៗ ដែលគេប្រមូលយកទៅអីចឹង ហើយយប់
យើងមើលគ្នាឃើញ? ហើយគេយកមក ពេលម៉ោង៦, ម៉ោង៧ ម៉ោង៨ឡើងគេយក
ទៅវាយចោលអស់ហើយ មិនអស់ ។

សុជា៖ ចុះអាពេលដែលគេប្រមូលក្មេងមកសម្លាប់នៅបឹងជើងឯកនឹង ម៉ែនបានទទួលដំណឹងនឹងពីណា
មក?

ថុន៖ ឃើញណា ។

សុជា៖ ឃើញក្មេងៗនឹង?

ថុន៖ នឹង ។

សុជា៖ ឃើញយ៉ាងម៉េច?

ថុន៖ គេដឹកមក ឡើងណែនៗ មួយឡានៗ អីចឹងទៅណា ។

សុជា៖ ពេលនឹង មិននៅឯណាបានឃើញ?

ថុន៖ នៅកន្លែងស្ទឹងជ្រៅនឹង ។

សុជា៖ ស្ទឹងជ្រៅតាខ្មៅនឹង?

ថុន៖ នឹង ។

សុជា៖ ហើយគេដឹកពីណាមកវិញ?

ថុន៖ មិនដឹងគេដឹកពីណាមក ។

សុជា៖ ឃើញឡាននឹង ក្បាលគេបត់ទៅណា?

ថុន៖ ឡានមកធំៗ មកចតនឹង ព្រាតអីចឹងទៅ ពីមុខផ្ទះយើងនៅនឹង បីបួនអាកាំមីញ៉ុងអាឡាន យូរៗនោះ ដាក់ក្នុងនឹងបីបួនទៅ ម៉ោង៨អីគេចេញមក ។

សុជា៖ ចុះមិនដឹងគោលដៅគេចេញមកពីណាដែរ?

ថុន៖ មិនដឹងទេ ដូចខ្ញុំប្រាប់អូនឯងថា ឃើញអាក្រណាត់ចងមុខ ។

សុជា៖ អីចឹងបានន័យថា ពេលដែលគេដឹកក្មេងនឹងមក មិនឃើញក្មេងនឹងត្រូវបានគេចងមុខ?

ថុន៖ អត់ឃើញទេ តែឃើញដូចថា គេដាក់ឡានយូរបីចឹងមក គេចងពីក្រោយណា ហើយដូច ថាចុះក្មេងវាចេះតែព្រោះញ៉ោះៗៗ នៅក្នុងនឹង យើងដើរក្បែរអីពួហើយ យើងដើរទៅមុជទឹក ស្ទឹងនោះ យើងឮក្មេងនៅក្នុងនឹងអាញឹកអាញ៉ៃហើយ តែយើងទៅសួរអី យើងហ៊ានសួរ មនុស្សដេកចាំតែឆាប់ដូចតែគ្នានឹង ទៅចាំបាច់ដឹងរឿងគេអីច្រើន ។

សុជា៖ អី! ដល់ពេលមកក្រោយ៧៩នេះ មិនទៅអាកន្លែងបឹងជើងឯកនឹងឃើញលលាដ៍ក្បាល?

ថុន៖ នឹងហើយ ឃើញលលាដ៍ក្បាលអាក្មេងញ៉ែចញ៉ៃចតូចៗ នឹង ដឹងបាត់ហើយ ។

សុជា៖ លលាដ៍ក្បាលក្មេងតូចៗ នឹងនៅនឹង?

ថុន៖ នឹង ។ ខ្ញុំទៅបង្សកូលរាល់តែឆ្នាំ ខ្ញុំអត់ដែលខានទេអូន ។

យាង៖ ចុះអី ខ្ញុំសូមសួររន្តិច ពេលអីគេបញ្ជូនមកអន្លង់កន្លងនឹង ពីណាគេអ្នកគ្រប់គ្រងនៅនឹង?

ថុន៖ ឈ្មោះតាអីទេ ភ្លេចបាត់ហើយ ។ ចុះពី អាខូច មក ។

យាង: ខុច មកពីណាទេទៀត?

ថុន: វាក្មេងឈ្មោះតានីនណា ។

យាង: ដឹងតែនៅអន្លង់កងនឹង ធំជាងគេ ខុច?

ថុន: នឹងហើយធំជាងគេ អាខុច នឹងតែម្តង ព្រោះអូនឯងដឹងទេ លើជាងគេ អាខុច ដល់យួន ចូលមករត់ជាមួយ អាខុច ទៀត ។

យាង: រត់ទៅជាមួយ ខុច?

ថុន: រត់ទៅជាមួយ ខុច មានរត់ទៅណាខ្លះ ។

យាង: ចុះនៅនឹង វាមានកង ដូចថា ខុច នៅលើអីចឹង វាមានកូនក្រុមគេ?

ថុន: មាន ។

យាង: ចុះមេក្រុមឈ្មោះអី?

ថុន: អ័! មេក្រុមៗមិនដឹងឈ្មោះអីទេ ក្មេងអស់ហើយ មិនយកចិត្តទុកដាក់ដូចថាចង់បំភ្លេចឲ្យ អស់ពីក្នុងខ្លួនរឿងអាពាហ៍ពិពាហ៍ មិនចង់ទុក ក្រៅពីប្រវត្តិកូនឯង ។

សុជា: ចុះមីនថាអន្លង់កងនឹងវាបំណុះឲ្យមន្ទីរស-២១ អ្នកស?

ថុន: នឹង ។

សុជា: ហើយស-២១នឹង អ្នកធំជាងគេ ខុច?

ថុន: ដឹងតែ អាខុច នឹងតែម្តងអ្នកធំជាងគេ?

សុជា: មីនដែលពួកឈ្មោះ ខុច នឹង? មីនដឹងមុនឬក៏ក្រោយ៧៧?

ថុន: ចាំមើលណា ដូចថាយើងដឹងហើយ យើងមិនមែនដឹងមុនអាពាហ៍ពិពាហ៍ តែដល់ក្រោយ ឡើង អ្នកជាប់កុកស-២១ គេនិយាយថា ប្រធានកុក អាខុចៗ អីចឹងតែម្តង ។ ដល់ ហើយ ខ្ញុំរត់ យើងអត់ដឹងទេពីដើម នៅក្នុងកុកណា ដល់ថ្ងៃយើងរត់ទៅពេលយួនដេញ ខ្ញុំ ថាចុះអាប៊ុណាសស្តុសតូចនេះ ។

សុជា: តែធ្លាប់ពួកឈ្មោះពីជំនាន់ដែលមីននៅអន្លង់កងនឹងហើយ?

ថុន: អត់ដែល អត់ស្គាល់ទេ ។ គ្រាន់តែថា ចុះយើងមើលនឹងរត់ទៅណោះវិញ ។ ចាំមើលគេដឹក ខ្ញុំទៅអីចឹងទៅ មិនដឹងទៅដល់ត្រីមណាទេ ដឹកយប់ចេញ ស្រាប់តែភ្លឺឡើងគេឲ្យចុះ...

ការស្រុតទីពីរ

ផ្នែក A

ប៉ុន: ...បួនធម៌មួយនៅនឹង តេស្តរថា បង បងឯងស្គាល់ អាខុច ទេ? ខុច ណា? អាខុច ស-២១ នោះ បងឯងអត់ស្គាល់ទេ បងឯងជាប់កុកដែរអត់ស្គាល់ទេ? ខ្ញុំថាថ្មីមិនស្គាល់ បានវាឆ្ងុំ វាថា អាខុច នឹងប៉ុណ្ណា? បងឯងដឹង ឆ្លើយមើល? ខ្ញុំថា អាខុច តូចល្អិត ស វាថា នឹងមែនហើយ ។ បើប្រពន្ធជាខ្មៅខ្លឹមអូន ។

សុជា: ប្រពន្ធអ្នកអមលាំង តែគាត់អ្នកកំពង់ធំទេ ។ តែដល់ពេល ខុច នឹងចេញមកធ្វើបដិវត្តន៍ គាត់អត់ធ្វើនៅកំពង់ធំទេ ចេញមកធ្វើនៅអមលាំងនឹងតែម្តង ។

ប៉ុន: ថ្មីគោលអ្តេស?

សុជា: អត់ទេ អមលាំងនឹងវាមិនមែនថ្មីគោល បាត់ដំបងទេ អមលាំងនៅកំពង់ស្ពឺនេះ ។

ប៉ុន: ចាំមើលមានភូមិវាណា មានកន្លែង ដំណាក់កន្លែង ភូមិភ្នំតា ភូមិស្ទឹងនឹងមកនៅក្នុងបូកនឹង ។

សុជា: នឹងវានៅក្នុងស្រុកខ្ពង់ ខេត្តកំពង់ស្ពឺណា ។

ប៉ុន: នឹងហើយ ខ្ញុំទៅដេកនឹងយូរណា ។ អាខុច នាំទៅដាក់នៅនឹងយូរណា ។

សុជា: មីនខ្ញុំចង់សួរបន្តិច អន្លង់គងនឹងនៅម៉ូណា?

ប៉ុន: អត់ស្គាល់អន្លង់គង?

សុជា: ខ្ញុំអត់ស្គាល់ បើស្ទឹងជ្រៅ ខ្ញុំស្គាល់ព្រោះផ្ទះខ្ញុំជិតនឹងដែរ ។

ប៉ុន: នេះទៅពីនឹងទៅ តេហៅផ្កានេះ ។

សុជា: ផ្កា? អានឹងជាប់មាត់ស្ទឹងដែរឬអត់?

ប៉ុន: ប៉ុន្តែហើយបានបត់ទៅត្បូងអីចេះទៅ ជាប់មាត់ស្ទឹងមិនអន្លង់គង អាអូនឯងទៅឥឡូវ ពួកអានឹងតេថា អន្លង់គងឥឡូវមានពួកប្តីល អាណាកាន់ប្តីលស៊ីម៉ូតូស៊ីអីនឹង ។

សុជា: អូ! ចុះស្ទឹងជ្រៅ?

ប៉ុន: ស្ទឹងជ្រៅនៅ ចុះមកវត្តព្រែកបុស្សនឹង ឆ្លងស្ពាននឹងដើរមកជើងមក ។

សុជា: ខ្ញុំធ្លាប់ដើរកាត់ស្ទឹងជ្រៅនឹងដែរ ខ្ញុំធ្លាប់ដើរកាត់បឹងនឹងដែរកាលខ្ញុំនៅតូចណា ។ អីចឹងស្ទឹង ជ្រៅនឹងបើដើរឡើយមកអីចេះវាចំអន្លង់គងនឹង ។

ប៉ុន: ស្ទឹងជ្រៅឯណាដើរកាត់មក?

សុជា: កាត់បីដងមក មកបីដងជើងឯកណោះវិញណា ។

ថុន: អាបីដងជើងឯកនឹងនៅខាងលិចនេះទេអ្នក?

សុជា: នឹងហើយនៅខាងលិចស្ទឹងជ្រៅ ។

ថុន: ទាល់តែយើងដើរទៅភូមិចេកណា ។

សុជា: នឹងហើយ ។

ថុន: បានកាត់មកបីដងជើងឯកបានណា តែខ្ញុំមិនដែលដើរទេឡើយនឹង តែខ្ញុំធ្លាប់ដើរពេលគេយក
ក្មេងទៅឲ្យកាប់ព្រៃអីនោះ ខ្ញុំធ្លាប់ដើរតាមវាទេ ។

សុជា: អីចឹងបានន័យថា អានេះវានៅក្នុងបូកតែមួយណា តំបន់ជាប់មាត់ស្ទឹងដូចគ្នា ។

ថុន: នឹងហើយ កាលហ្នឹងគេមិនមានកង ។

សុជា: កងយ៉ាងម៉េចទៅ?

ថុន: កងអាពតវាមានកង១១, កង១២, កង១៣នឹងកងសេរី កងសុខតែមនុស្សដែលគេប្រុង
នឹងវាយចោល ខ្ញុំនឹងនៅកង១៣ហើយនេះ មនុស្ស១៧ណា ។

យាង: កងសេរីនឹងមានន័យថាហូបចុកសេរី?

ថុន: មិនមែនកងសេរីទេ កង១៣នឹង កងមនុស្ស១៧ ។

សុជា: ហើយគេឲ្យធ្វើអីគេនៅអន្លង់គងនឹង?

ថុន: គេឲ្យស្ទុក គេឲ្យជាំបាយ គេឲ្យអូសត្រី ។

សុជា: ចុះនៅស្ទឹងជ្រៅ?

ថុន: នៅស្ទឹងជ្រៅ ក៏គេឲ្យធ្វើអីចឹង បាចទឹកដាក់ស្ទុក ។

សុជា: នៅស្ទឹងជ្រៅប៉ុន្មានថ្ងៃបានគេឲ្យមកអន្លង់គង ឬក៏នៅអន្លង់គងមុនស្ទឹងជ្រៅ?

ថុន: នៅស្ទឹងជ្រៅជាប់គុក នៅអន្លង់គងទាល់តែយូរចូលមកនឹង ។

សុជា: ចុះនៅស្ទឹងជ្រៅ?

ថុន: នៅស្ទឹងជ្រៅទៅមកៗ ត្រូវគេដកយើងទៅស្ទឹងជ្រៅដកទៅ គេយកមកអន្លង់គងវិញយក
មក ។

សុជា: ចុះមីង អាកង១១, ១២នេះ អាកង១១យ៉ាងម៉េច?

ថុន: អាកង១១ដូចថាកងគេលក់ដំបានមិនដឹងអីក៏មិនដឹងរឿងនឹង ។

សុជា: នឹងគេឲ្យធ្វើការធ្វើជាន់អ្នក?

ថុន: អេ! ដូចមិនធ្វើទេអូន មើលទៅ ។

សុជា: តែខ្ញុំចង់ដឹងថា បើកាលណាគេបែងចែកអីចឹងសភាពនៃការរស់នៅនិងការធ្វើការពីកងមួយ
ទៅកងមួយប្រហែលជាខុសគ្នា, មែនទេ?

ថុន: ឃើញតែដើរលូកចូលក្នុងផែរ ។

សុជា: តែប្រភេទមនុស្សវិញ កន្លែងនឹងសុខតែអ្នកទោសអ្នកអស់ មិនអីចឹងអ្នក?

ថុន: នឹង ។

សុជា: ចុះប្រភេទអ្នកទោសយ៉ាងម៉េចដែលគេចាត់ចូល១១ ហើយអ្នកទោសយ៉ាងម៉េចបានគេចាត់
ចូល១២ ហើយអ្នកទោសយ៉ាងម៉េចចូល១៣?

ថុន: អានេះពិបាកណាស់អូន មិនដឹងប្រភេទយ៉ាងម៉េចទេ ខ្លាហាណាថា អ្នកណានៅកង១១
នៅទៅ អ្នកណានៅកង១៣នៅទៅ ហៅថាអីចឹងទៅណា ។ ហា! ឥឡូវកង១៣ចេញទៅ
ស្ទួន យើងទៅៗ ។ ហា! ថ្ងៃនេះកង១៣នៅកាប់ព្រៃទៅ កង១២ទៅស្ទួនទៅ វាអីចឹង ។

សុជា: អ័! អានេះគ្រាន់តែយើងមានជាកងទេ តែការធ្វើការ ការហូបចុកដូចគ្នា ធ្វើជាមួយគ្នា?

ថុន: នឹងហើយ ។

យាង: ចុះអីមានចាំទេ ប្រធានកងប្រធានអី?

ថុន: ទុកជានេះ ក៏វាមិននេះដែរ អេ! ខ្ញុំនៅព្រែកព្រាមានមីមួយនោះឈ្មោះ មីរី ប៉ុន្តែមិនដឹងវា
អាពាហ៍ពិពាហ៍ អូនឯងដឹងទេ ពេល៧/៧មកដល់ ខ្ញុំជួបទាហានក្រាំងខែនោះ វាទៅបែ
លិនវាមកដល់វាចាញ់ វាសុំខ្ញុំស៊ី ខ្ញុំបបរឲ្យស៊ី ខ្ញុំនឹកឃើញថាកូនខ្ញុំបាត់ អ្នកណាខ្វះ បើ
មានលទ្ធភាព ខ្ញុំជួយចិញ្ចឹមវា ដល់ហើយវាថា អី ខ្ញុំមិនដឹងមានអីសងគុណអីឯងអីទេ អី
ឯងមានស្គាល់អាពាហ៍ពិពាហ៍ធ្វើបាបអីឯងទេ ខ្ញុំបាញ់ចោលឲ្យ ។ អូយ! ឆាប់ហើយអានេះ
ម៉េចអ្នកធ្វើអីចឹង អញ្ជាឈប់ឲ្យអ្នកស៊ីបបរអញហើយ បើអ្នកនិយាយអីចឹងនោះ ដល់
ហើយ ថ្ងៃមួយគេបុណ្យនៅកន្លែងនេះ គេបុណ្យតាំងពិពណ៌នោះណា ស្រាប់តែខ្ញុំឃើញនារី
អាពាហ៍នឹង ។

យាង: ឃើញប្រធានកង១៣នឹង?

ប៉ុន្តែ នឹងហើយ ស្រាប់ខ្ញុំឃើញថា ខ្ញុំថា មីនេះនៅអាពាហ៍ជាមួយអញតើ មីអូនអើយឈ្មោះអាពាហ៍ អាមាស ខ្ញុំថា អាពាហ៍ មីនេះនៅអាពាហ៍ជាមួយអញ ម៉ែអញដេញមើលវាបន្តិច វានៅឯណាឥឡូវរឺ តាំងពីអង្គុលនឹងវាបាត់វាវហូត រកវាអត់ដែលឃើញទៀត។ ហើយ ពួកអាពាហ៍នឹងវាថាអីចឹងណា វាថាខ្ញុំមិនដឹងបានអីសងគុណអីឯងទេ អីឯងល្អជាមួយខ្ញុំ ណាអី តែវាញាក់ទ្រើក មកពីថែលិណណា ដើរមករកសុំបបរ សុំអីស៊ី ខ្ញុំអាំងត្រីបបរ រៀបចំឲ្យវាស៊ី ហើយវាអត់មានអីសងគុណខ្ញុំ វាថាអាណាធ្វើបាបអូនឯងកាលអាពាហ៍ ខ្ញុំ បាញ់ចោលឲ្យ ខ្ញុំថាអ្នែងមកសងគុណអញអីចឹង អញអត់ចូលចិត្តជាមួយទេ អញអត់ទៅ សងគុណអីជាមួយអ្នែងទៅបាញ់គេចោលអីចឹងទេ។ មីស្តីដែលយកអីវាមីប្តូរខ្ញុំយកមកឲ្យ នៅត្រពាំងចកតើ ខាងត្បូងភូមិខ្ញុំនឹង ។

យាងៈ ចុះអីកាលជំនាន់ហ្នឹង រឺ ធ្វើបាបយ៉ាងម៉េចខ្លះ?

ប៉ុន្តែ ខ្ញុំគេធ្វើបាបណាអូន មិនមែនអត់ទេ។

សុដាៈ ឲ្យធ្វើការយ៉ាងម៉េចមីន?

ប៉ុន្តែ ឲ្យធ្វើការស្ងួត ដក ។

សុដាៈ ហើយធ្វើការវាធ្ងន់ធ្ងរទេ វាដូចថាខុសពីក្រុមផ្សេងទៀតទេ?

ប៉ុន្តែ នេះ ស្នាមគេវាយខ្ញុំ ។

សុដាៈ ថីបានវាយ ។

ប៉ុន្តែ កាលហ្នឹងមិនដឹងខុសរឿងអីទេណាអូន មីរឺ នឹងអ្នកវាយខ្ញុំ ។

សុដាៈ វាយនឹងអី?

ប៉ុន្តែ កាលហ្នឹងមិនដឹងវាយនឹងអី ខ្ញុំភ្លេចហើយមិនដឹងនឹងឈើ មិនដឹងនឹងអី នេះ ស្នាម នឹងវាយ ខ្ញុំនៅស្ទឹងជ្រៅ រៀបទងដំឡូងអត់ស្អាតឬស្អីទេកាលហ្នឹង ទៅកាត់ទងដំឡូងនៅវត្តក្រពើហារ ហើយយើងមកដាំនៅខាងលិចភូមិណាអូន អាទូលខាងលិចនឹងសុទ្ធតែទូលដំឡូង ។...ពីដើម ចិត្តនៃវាវណាអូន នឹកឃើញថាបើមានអាពាហ៍ គេឲ្យកាប់កាប់កាប់ដែរ តែឥឡូវវាដល់ចូល រៀនធម៌រៀនអី ខ្លួនសងទៅគេ កម្មរបស់យើងវាប៉ុននឹង ។

សុដាៈ ចុះមីនមានដែលឃើញ រឺ នឹងទៅប្រជុំជាមួយថ្នាក់លើទេ?

ប៉ុន្តែ អត់ យើងនៅជាប់កុកហើយនឹង ទោះជាទៅប្រជុំគេប្រាប់យើង ។

សុជា: ចុះដែលឃើញ រឺ ទៅទេ?

ថុន: ពួកអាអស៊ីនីន បើវាមកប្រជុំវាប្រជុំជាមួយអាដូចនីន វាប្រជុំជាមួយអាណា បើក្រុមវា
នឹងហើយ ។

សុជា: ដែលបាត់ពួកនីន មកទេ?

ថុន: គេមកប្រជុំមកអីតើ ។

សុជា: ចុះដល់ពេលមកប្រជុំ ទៅវិញគេអនុវត្តន៍យ៉ាងម៉េច?

ថុន: គេអត់មានប្រជុំអីទេ ។

យាង: ចុះអ៊ីមានដឹងថាពីលើ រឺ នឹងមានពីណាទៀត?

ថុន: អត់ដឹងទេអូន ។

សុជា: ចុះអ្នកគ្រប់គ្រងនៅកន្លែងមីននីន ដូចជាទៅអន្លង់កងអី អ្នកផ្សេងៗទៀតក្រៅពីមីននីន?

ថុន: មនុស្សប្រុស មនុស្សស្រីដូចជាពួកអាពតគេនីនអូន គេគ្រប់គ្រងយើង តែយើងមិនចាំគេ
ទេ មិនយកចិត្តទុកដាក់នឹងចាំនឹងព្រមគេដងអូន ។

សុជា: ដែលឃើញ រឺ ឃើញអីនឹងមកទេ?

ថុន: អត់ទេ មីរី នឹងវាទៅស្ទឹងជ្រៅទេ ។

សុជា: តែដែលឃើញ ខូច អីដើរមកកន្លែងមីនទេ?

ថុន: អត់ទេ ទាល់តែថ្ងៃយួនចូល ខ្ញុំរត់ទៅនឹង ទៅជាមួយគេនឹងតែម្តង ឃើញតែម្តង ។

សុជា: អីចេះមួយទៀត មីននិយាយដំបូង កំពុងតែសម្រាកយប់នឹង គេមកចុះពិលយកទៅ
ហើយនឹងពេលមីននៅព្រៃសរ ទៅអន្លង់កងនឹង?

ថុន: នឹងហើយនៅអន្លង់កងនឹង យើងដេកដូះអីចឹង តម្រៀបគ្នា ចល័តដូចជាមកពីណាៗ មក
គ្រប់គ្នាអីចឹងទៅណា យើងមកដេករួមគ្នាក្នុងមុន្នំទាំងអស់គ្នាទៅ ដល់ពេលយប់ឡើងគេមក
កេសយកទៅ ។

សុជា: ចុះមានដឹងថា ពួកនីនគេយកទៅណាទេ?

ថុន: អត់ដឹងយកទៅណា ។

សុជា: ចុះក្រោយមកទៀត?

ថុន: នៅនឹងយូរៗទៅ ដល់យូរៗយើងបែកយួនចូលមកនឹង រត់បណ្តោយទៅ ។

សុជា: ចុះក្រោយពីបែកយួននឹង មានដែលជួបមុខពួកនឹង?

ថុន: អត់រលឹង មិនដែលជួប ខ្ញុំឆ្ងល់មនុស្ស ។

សុជា: ម៉ែសន្និដ្ឋានថា អ្នកដែលគេយកទៅនឹង គេយកទៅណាទេ យកទៅសម្លាប់ឬក៏យកទៅ កន្លែងផ្សេង?

ថុន: ខ្ញុំថាគេយកទៅសម្លាប់ ។

សុជា: ម៉ែសន្និដ្ឋានថាគេយកទៅសម្លាប់នៅឯណា?

ថុន: ខ្ញុំថាមានឯណាក្រៅពីបឹងជើងឯកទេ ។

សុជា: អីចឹងបានន័យថា បឹងជើងឯកនឹង ការមកយកមនុស្សយកអីទៅកន្លែងម៉ែធ្វើការ មិនអីចឹងអ្នក?

ថុន: នឹងហើយ ។

សុជា: នៅអន្លង់គង?

ថុន: បា!

សុជា: ហើយម៉ែថាទៅអន្លង់គងនឹងក្រោមការបញ្ជារបស់ ខុច?

ថុន: នឹងហើយ ។

សុជា: អីចឹងបានន័យថា ការយកមនុស្សចេញពីអន្លង់គងទៅ ខុច នឹងដឹងទេ?

ថុន: ឥឡូវខ្ញុំទាហានណាប្រាប់អូនឯងថាអីចេះ កាលដែលយើងរស់នៅជាមួយ ប៉ុល ពត ដែល គេយកទៅនឹងណា យើងមិនដឹងថាគេយកទៅណាទេ ដូចខ្ញុំប្រាប់អូនឯងថា អ្នកឯងទៅអ្នក ឯងដឹង ចាំយើងទៅយើងដឹង ។ កាលជំនាន់អាពាហ៍ យើងមានទៅសាកសួរឯណាបាន សួរ តែបង្អួចខ្ញុំដែលវាជំនាន់បង្អួចឯង សួរថា មិត្តឯងយកមនុស្សទៅណា? ហ៊ានសួរគេអីចឹង? មិនហ៊ានទេ បានខ្ញុំប្រាប់ថា អ្នកណាទៅអ្នកនឹងដឹង យើងនិយាយតែប៉ុណ្ណឹងចប់រឿងហើយ អូន ព្រោះខ្ញុំកោងតែរស់អាគ្នា ។

សុជា: ចុះម៉ែ ដូចនៅកន្លែងម៉ែនៅថាមពលម៉ែទើបតែបែក៧៥នឹងក៏ដោយ ម៉ែមកនៅអន្លង់គង ក៏ដោយ ម៉ែដែលពួកគេថា គេចាត់ទុកពួកអ្នកធ្វើការជំនាន់ លន់ នល់ ដូចជាមន្ត្រីរាជការ ជាប៉ូលីស ជាទាហាន ជាលោកសង្ឃអី កាលណាអ្នកណាជាប់ដិតជាមន្ត្រីប្រវត្តិរូបទាំងអស់

នឹង ត្រូវបានគេយកទៅសម្លាប់ ធ្វើពុទ្ធសាសនា មិនមានដែលពួក មានដែលដឹងទៀតនឹង កាលពីជំនាន់ក្រោយ៧៥នោះ?

ថុន: អត់ទេ ។

សុជា: ចុះដូចជា គេហៅកូនមីនទៅសួរនាំ?

ថុន: អើ! អានឹងគេហៅសួរកាលយើងទើបតែបែកភ្នាមៗ មួយថ្ងៃពីរនឹង ។

សុជា: នឹងហើយអាភ្នាមៗ មួយថ្ងៃពីរនឹង គេចេញនយោបាយ?

ថុន: អត់ទេ គេគ្រាន់តែថា អារ័ណ្ណ ឆ្អែងហៅប៉ាឆ្អែង ហៅប៉ាប្តូហៅពុកហៅម៉ាក់ ។ អត់ទេ ខ្ញុំ ហៅពុក ហៅម៉ែ ក្រវិលកូនខ្ញុំអាស៊ីហ្វីលីប្លាំង គេដោះឲ្យវាខ្ទប់នឹងជាយក្រមាឲ្យយកមកឲ្យខ្ញុំ ផង ។

សុជា: ចុះនៅម្តុំកន្លែងមីនធ្វើការ ទោះបីនៅកន្លែងណាដូចខ្ញុំនិយាយមិញអីចឹង នៅកន្លែងថាមពល ក៏ដោយ នៅអន្លង់គង មានដែលគេចោទថា អ្នកឯងជាប់ខ្សែសេអ៊ីអា ការហ្សេបេ ជាតិញ ខ្សែក្បត់អីដូចមីនអីចឹង ដែលជាប់ខ្សែក្បត់ពី កុយ ធួន មកអីចឹង មានដែលគេនិយាយថា អ្នកដែលជាប់ត្រូវបានគេយកទៅធ្វើបាប យកទៅសម្លាប់ទេ?

ថុន: អត់ទេអូន គ្រាន់តែថា ខ្មែរហរណ៍អីចេះ ខ្ញុំប្រាប់អូនឯង ខ្មែរហរណ៍ឥឡូវគេប្រើយើងណា មីនឯងទៅ... សាលខ្ញុំអត់បានមកទេ សាលគេកាត់ទោសស្តីគេនោះដំបូងបង្អស់ កាត់ ទោសនៅស្តាតនោះ?

សុជា: ជំនាន់ណា?

ថុន: ជំនាន់អាពតយើងបែកហើយនោះ ។

សុជា: ចាន់ ចក្រី?

ថុន: អើ! នឹងហើយ មុនគេបង្កស្តី អានឹងគេសុទ្ធតែមកធ្វើមេទ្រព្យ គេមិនសម្លាប់គាត់នឹងចោល កាលបុគ្គលជ្រាប ជ្រាបហើយដល់ពេល ខ្ញុំអត់ទាន់ជាប់កុកទេកាលបុគ្គល ដែលគេសម្លាប់ សោ ភីម នឹងក្រោយទេ ។ ទ័ព សោ ភីម កាលណាមក ស្រករៗអូនឯង គេមានក្រមា ល្បឿន កាលបុគ្គលដូចជាមិនទាន់មកទេ ខ្ញុំភ្លេចដែរ ។ គេសួរខ្ញុំថា អីគេក្បត់ឯណោះ ម៉េច គេយកយើងមកវាយចោល វាសួរខ្ញុំថាអីចឹងណា ។ ខ្ញុំសួរថា អ្នកណាគេក្បត់អាអូន?

ចុះខ្ញុំអត់ដឹង ។ ខ្ញុំកូនចៅ សោ ភឹម ភិចថា សោ ភឹម ក្សត្រ គេយកខ្ញុំមកវាយចោលអី
ឯងមើល ។

សុជា: អ័! ម្នាក់នឹងមកពីបូកើ?

ចុះ: នឹង ។

សុជា: ថីបានអីដឹងថាគេមកពីបូកើ?

ចុះ: ខ្ញុំអត់ដឹងទេ តែដូចថាធម្មតា ល្ងាចនឹងមកអីចឹង គេឲ្យដាំបាយឲ្យស៊ីពីរបីតោនអីចឹង ដល់
ល្ងាចឡើង បែបយប់ឡើងគេយកទៅវាយចោលអស់ទៅក៏មិនដឹង ។ តែអាព្វកនឹងវាប្រាប់
ខ្ញុំណា អាព្វកដែលវាមកនឹងណា ។ គេដាំបាយឲ្យស៊ីនៅភ្នំពេញនឹង ស៊ីហើយបានគេដឹកយក
ទៅតទៀតណា តែគេយកទៅសម្លាប់នៅកន្លែងណាខ្ញុំអត់ដឹងទេ ។ ហើយដល់ហើយវាថាអី
ខ្ញុំឆ្ងល់ដល់ហើយ គេក្សត្រម៉េចគេវាយខ្ញុំចោលណា ។ ខ្ញុំសួរថា អ្នកណាគេក្សត្រ? អីឯងអត់
ដឹងទេ សោ ភឹម ក្សត្រ គេវាយយើងចោល ។

សុជា: កាលហ្នឹងឆ្នាំណា? ម៉ឺននៅឯណា?

ចុះ: កាលហ្នឹងខ្ញុំមិនដឹងនៅឯណា ខ្ញុំភ្លេច ។

សុជា: កាលហ្នឹងចេញពីថាមពលហើយអ្តេស មកនៅអន្លង់គងនេះហើយ?

ចុះ: កាលហ្នឹងបែបចេញមកពីថាមពលហើយ តែមិនដឹងខ្ញុំនៅឯណាព្រោះខ្ញុំភ្លេច ។

សុជា: ព្រោះនិយាយទៅ សោ ភឹម នឹងក្រោយគេ ចុង៧៧ ដើម៧៨ហើយ ព្រោះដែលគេ
ចាប់ម៉ឺន ដែលគេចោទប្តីម៉ឺនថា ជាប់ខ្សែ កុយ ធួន នឹងអាណិត៧៦, ៧៧ ។ អីចឹងម៉ឺន
ជួបពួកកាត់នឹងនៅម្តុំណា ម៉ឺនមានចាំទេ? ជួបពួកមកពីបូកើនឹងណា?

ចុះ: អាព្វកក្រមារាងល្បឿនៗនឹងណា តែមិនដឹងនៅឯណា ខ្ញុំភ្លេចហើយ ។

សុជា: តែម៉ឺនជួបបានប៉ុន្មានដង?

ចុះ: ជួបបានម្តង ។

សុជា: ហើយដាំបាយ ដាំអី?

ចុះ: នឹងហើយ គេដាំបាយឲ្យស៊ី កាលហ្នឹងបែបនៅវត្តក្រពើហារ ម៉ូនីន ។

សុជា: ច្រើនទេ មកគ្នាប្រហែលចំនួនប៉ុន្មានទៅ?

ចុះ: គ្នាមកច្រើនៗដែរនឹងណា ហើយខ្ញុំអត់ស្គាល់គេទេអូន ។

សុជា: ដាំបាយត្រូវបូបបានម្តង?

ថុន: នឹងហើយ ពួកពិការក៏នៅនឹងដែរ ដែលពួកពិការយើងនិទ្ទាការ វាជាប់កុកដែរណាអូន វា
នៅនឹងទាំងអស់ មានប្រពន្ធមានកូននៅនឹង ។

សុជា: សុទ្ធតែប្រុសៗ មានស្រីៗដែរ?

ថុន: ប្រុសៗ ។

សុជា: សុទ្ធតែទ័ពតែម្តងពួកនឹងអ្តេស?

ថុន: នឹងហើយ ពួកនឹងសុទ្ធតែទ័ពហើយ ។

សុជា: ចុះមានដែលមានអ្នកណាជាខ្សែកាត់យួន កាត់ចិន ចាមអីគេចាប់ទេ?

ថុន: ខ្ញុំអត់ដឹងទេ កាលហ្ន៎ ខ្ញុំអត់ដែលបាននៅជាមួយចាមជាមួយអីផង ។

សុជា: ក្នុងអង្គភាពរបស់ម៉ែអត់ដែលមានទេ?

ថុន: អត់មានទេ ។ មានចាមមួយ កាលពី៧៥ គេឲ្យចាមទៅធ្វើដាយឲ្យយើងនោះ ។ ធ្វើហើយ
គេបញ្ជូនទៅ មិនដឹងបញ្ជូនទៅណាទៀត ។

ឃាង: ពេលដែលគេចាប់អីទៅ ស-២១ មិនគ្រប់គ្រងដោយ ខុច ។ ហើយហេតុអីបានជាគេ
បញ្ជូនមកអន្លង់កង? អីថាអន្លង់កងជាសាខារបស់គេ?

ថុន: យល់ឃើញថាអីចឹងតែម្តង ។

សុជា: អីចឹងបានន័យថា អ្នកទោស ឬអ្នកដែលនៅក្នុងកង១១, កង១២, កង១៣ ដែលត្រូវ
គេហៅចេញពីអន្លង់កងនឹង តើអ្វីយល់ថា មានការបង្កប់បញ្ជាមកពីលើដែរ ឬក៏?

ថុន: មិនដឹងជាមកពីណា ខ្ញុំអត់ដឹងដែរពេលនឹង ព្រោះថា កង១១, ១២, ១៣ វានៅក្រោម
ការគ្រប់គ្រងរបស់អាមួយនៅអន្លង់កងទាំងអស់ ដឹងទេ ។

ឃាង: អាមួយណា?

ថុន: មិនដឹងឈ្មោះអាអី ខ្ញុំភ្លេចឈ្មោះអានឹងទៅ អានឹងខ្ពស់ខ្មៅ ។ និយាយរួមអាអូន ខ្ញុំមកជាប់
កុកនៅអន្លង់កងនៅអី ឥឡូវនេះខ្ញុំរកមនុស្សដែលនៅជាមួយគ្នាវាអត់ឃើញ វាអត់ស្គាល់
មនុស្សម្នាក់សោះណា ហើយនិយាយពីជើងដើរ បុណ្យណាក៏ខ្ញុំអត់ស្ងប់កំបាំងដែរ ។ ឥឡូវ
និយាយរួម ខុចហរណ៍ថាពេលខ្ញុំទៅបញ្ចុះសីម៉ានៅវត្តព្រែកសំរោងនេះ ខ្ញុំទៅកាន់ទិស
សីម៉ារាប់យប់ ហើយខ្ញុំណាអូន កាលពីខ្ញុំបែកអាពាហ៍ មនុស្សដើរ១០ ខ្ញុំមើលមុខទាំង១០

ណា មែនតើ ខ្ញុំអង្គុយសម្លឹង ក្រែងប្លែកមុខ ប្តីខ្ញុំមកអីអីចឹង ។ មើលមនុស្សដើរទៅណាខ្ញុំ មើល ខ្ញុំដើររកកូនខ្ញុំណា អូសពោតពីច្បារអំពៅដល់ភ្នំដល់ដុះស្មៅរលក បានតែបីដើបួនដី ដើររកកូនម្តង ដើររកអស់ មកអូសពោតលក់ទៀត បានលុយដើររកកូនទៀត ។ ខ្ញុំដើររក កូនខ្ញុំ តាំងពីមន្ទីរធាតុដបង អាមន្ទីរធំៗ ខ្ញុំទៅជួបក្រូកេ ក្រូកេ អីអើយម៉ោង១១ពេល ញាំបាយចាំអីឯងមក ។ ដល់ពេលខ្ញុំឡើងទៅ គេថា កូនៗមានម៉ែយើងមកពីខេត្តកណ្តាល កូនឯងមើលមុខ ហើយបើកូនណាស្គាល់ម្តាយកូនឯង មិត្តទិបម៉ែចុះ ខ្ញុំដើរក្របំជួរទាំង អស់ គ្មានមុខអាណាមួយថាម៉ែវាម្តងទេ ។

យាង: ដើររកកូនពីរនាក់នឹង?

ដុន: បា! នឹងហើយ ឈ្មោះ សុភ័ណ្ណ, ឈ្មោះ សុភ័ស្ត នឹង និយាយពីអូនអើយ ច្រាំងចោទ បូស្សីក្រាំង, ត្រលោហាទិល ខ្ញុំរត់រកកូនខ្ញុំកាត់គ្រាប់ដូចរត់រកអីអីចឹង ខ្ញុំខ្លាចលោកេបង្កូរ កូនខ្ញុំទៅនឹងណា ។ គេរត់ទៅនឹង គេថា អូ!កុមារចុះពីលើភ្នំណា ។ បាយម៉ាកាម៉ែលវឹង ខ្ញុំដើរទៅដល់ភូមិករណ៍ ត្រលោហាទិលណា ខ្ញុំកាត់ទៅចាំ អង្គុយសម្លឹង យប់ខ្ញុំដើរមកវិញ ខ្ញុំថាអាណាបាញ់ឆាប់ៗទៅ ។ ខ្ញុំផ្តាំគេថា ប្រាប់ម៉ែអញផង អត់ទៅទេ ទាល់តែអញរកកូន ឃើញបានអញទៅ បើអញរកអត់ឃើញ អញអត់ទៅទេ ។

យាង: ចុះហេតុអីបានអីទៅទៀត បើអីរកឃើញអាក្រណាត់ចងមុខអី?

ដុន: បា! អានឹងអត់ទាន់មកដល់ដុះទេ ខ្ញុំនៅដើររកកូនខ្ញុំពេញភ្នំណា ។ កូនប្រុសខ្ញុំមួយដែលនៅ ជាប់ដៃនឹងណា ទៅស្លាប់នៅច្រាំងចោទណា ។ ហើយបើមីស្រីមួយនៅជាប់នឹងខ្លួនមួយទៀត ណា អានឹងពួកមិត្តអូសពីដៃខ្ញុំបាត់ដែរ ។

យាង: គេអូសយកទៅណា?

ដុន: បាត់ ។ កូនខ្ញុំទាំងអត់បាត់បី ឆាប់មួយ ។

សុដា: មីងខ្ញុំចង់សួរថា គេមកចាប់មនុស្សពីអន្លង់កងនឹងទៅ គេច្រើនតែមកចាប់ពេលយប់ទេ ពេលថ្ងៃអត់មានទេ?

ដុន: គេមកយកយប់ ។

សុដា: ហើយអ្នកណាគេមកចាប់នឹង?

ដុន: អត់ដឹង ។

សុជា: អត់ឃើញអីទេ?

ថុន: អី!

សុជា: ឃើញតែមកកេះទៅៗ ហើយយើងក៏អត់មានភាមមើលអី?

ថុន: អត់ទេ អត់មានទើបចេញទេ រឹតតែសំនំថែម ។

យាង: ចុះនៅក្នុងក្រុម១ ពារបស់អីនឹងមានបាត់គ្នាច្រើនទេ?

ថុន: អត់សូវដែរអូន ដូចជាសុទ្ធតែអ្នកខ្លាចគេណា ។

យាង: អត់សូវ តែមានបាត់ខ្លះ?

ថុន: មាន តែយើងមិនដឹង ដូចជាស្រុកគេណាអូន ចុះច្រឡំក មើល ដូចខ្ញុំជាមួយគោកគ្រប មានតែខ្ញុំមួយ ហើយខ្ញុំទៅស្គាល់អ្នកណាទៀត ម៉្លោះហើយឃើញមុខគ្នា ដូចជា ខ្លះគ្នាទើប តែយកមកពីរបីនាក់ ស្នាក់អីចឹងទៅ គិតៗគេបាត់ទៅវិញទៅ មិនដឹងគេបាត់ទៅណា ខ្លាហរណ៍គេថា មិត្តរៀបចំអីវ៉ាន់ទៅ មិត្តទៅស្ទឹងជ្រៅវិញ អីចឹងទៅ ហ៎! អ្នកស្ទឹងជ្រៅ មិត្តត្រូវរៀបចំអីវ៉ាន់មកនេះវិញ អីចឹងវាច្រឡំកបូកគ្នាអីចឹងណា ម៉្លោះហើយយើងទៅចាំ មើលអី យើងរង់ចាំតែថ្ងៃស្ងាបដូចតែគ្នានឹង សំណាងមានហើយដែលបានរស់មកប៉ុណ្ណោះ ណា អីចឹងបានថា អូនខ្ញុំសរសើរសំណាង ។ អូន ដល់ខ្ញុំដើររកក្រុមទាយ និងយាយពីខ្ញុំប្រាប់ អូនឯង ទាយត្រូវ បើថាកូនរស់ដាក់លុយថែម បើថាកូនខ្ញុំរាប់យកលុយដាក់ក្នុងហោប៉ៅ ខ្ញុំវិញណា ខ្ញុំអត់ឲ្យទេ ។ ខ្ញុំដើររកកូននឹង ខ្ញុំដើររកសោះ អស់កន្លែងរកហើយ ។ ម៉ាសាលា ខ្ញុំដើរដូចគ្នា ខ្ញុំប្រាប់អូនឯង ដើរបង្ហាញមុខក្មេងក្រែងលោកូនឯងនៅហ្នឹង វាស្គាល់ណា ក្មេងអ្នកណាមួយវាថាយើងមែវាម្តងផង អត់ បានខ្ញុំចេះតែសន្និដ្ឋានថា កូនខ្ញុំរាប់នៅបឹង ជើងឯកហើយ បានជាខ្ញុំទៅបង្សកូលរាល់តែផង ។

សុជា: បឹងជើងឯកនឹងនៅក្រោមស-២១ទេ?

ថុន: អត់ដឹងទេអូន ។

សុជា: នៅក្រោមការគ្រប់គ្រងរបស់ ខុច ដែរ?

ថុន: អត់ដឹង ។ ដឹងតែឃើញខ្មោចថ្ងៃយើងហើយចប់តែម្តង ។

សុជា: ចុះអាពេលដែលគេចាប់មីន ហើយគេមកធ្វើប្រវត្តិរូប ៥តនេះ តើគេ៥តនៅឯណាអីឯ ណា?

ប៉ុន្តែ: អន្លង់គង ។

សុជាតា: ហើយអ្នកដែលគេមកធ្វើមកសួរនឹង តើគេនឹងអ្នកនៅនឹងតែម្តង ឬក៏គេមកពីចំងាយគេមក ធ្វើហើយ គេទៅវិញ?

ប៉ុន្តែ: គេនៅនឹង ។ គេគ្រាន់តែដឹកយើងមក គេទម្លាក់យើងគេទៅវិញហើយ ។

សុជាតា: គេអ្នកធ្វើ?

ប៉ុន្តែ: បា! ហើយអាអ្នកនៅទីនេះហើយ គេធ្វើយើង គេហៅឈ្មោះអីចឹងហើយ ដូចជា កែប ប៉ុន្តែ អីចឹងគេធ្វើប្រវត្តិរូបយើងទៅ ។

សុជាតា: គេមានប្រាប់ថាម៉េចបានជាគេធ្វើប្រវត្តិរូបទេ?

ប៉ុន្តែ: អត់ ។

យាង: អីចឹងពេលដែលកូនអំពីរនាក់ឈ្មោះ សុភ័ណ្ឌ, សុភ័ស្ត នឹង គេចាប់មកពីអន្លង់គងដែរ?

ប៉ុន្តែ: អត់ទេ ។

យាង: ចាប់មកពីកន្លែងផ្សេង?

ប៉ុន្តែ: បាត់យើងតែម្តង តាំងពីខ្ញុំចេញពីភ្នំពេញខ្ញុំបាត់កូនរហូត ។

សុជាតា: ចុះកូនពីរនាក់?

ប៉ុន្តែ: អានឹងកូនជាប់នឹងខ្លួន ជាប់អស់ដែរនឹង ។

សុជាតា: ស្លាប់ដោយសារអីគេ?

ប៉ុន្តែ: អាមួយកើតបុសកន្លែងនេះ ជាប់នៅប្រាំងចោទ មីមួយទៀតបាត់ ។

សុជាតា: រត់ទៅព្រៃ?

ប៉ុន្តែ: បា! រត់ទៅព្រៃ ដោយទាំងពីរនឹងទៅ ស្លាប់ទាំងពីរនឹងទៀត ។

សុជាតា: ស្លាប់នៅក្នុងអាពាហ៍នឹងទេ?

ប៉ុន្តែ: នឹងហើយ ។

សុជាតា: ចុះប្តីមីន ក្រោយមកពេលដែលមីនទៅដល់វត្ត ទៅដល់អន្លង់គង ស្ទឹងជ្រៅនឹង មីនមាន បានដឹងដំណឹងពីប្តីមីនទៀតទេ?

ប៉ុន្តែ: អត់ យើង ។

សុជាតា: ចុះក្រោយមកទៀត ក្រោយ៧៧មក?

ថុន៖ ឈឹង ។

សុជា៖ ចុះមីងថាបានឃើញរូបថតកាត់នៅទួលស្នែងឯណាណោះ?

ថុន៖ ចាំមើល នឹងបួនថែថាចនឹងប្រាប់ខ្ញុំណា គេនៅជិតផ្សារកណ្តាល ស្រាប់តែខ្ញុំជួប ជួបទៅ គេប្រាប់ខ្ញុំថា កាលហ្មុនគេផ្តាំតាមពីណាទេ ថា ផ្តាំទៅ បងថុន ដង ថាទូទៅមើលរូបថត តាហ៊ិន នៅកុកទួលស្នែងណា លេខ៤៧ ថារូបថត តាហ៊ិន, តាអន, តាសុខ នឹងនៅជិតៗ គ្នា គេប្រាប់ថាអីចឹង ។ ខ្ញុំធ្លាប់នាំពួកអាមេរិកបងប្អូនខ្ញុំមកចូលមើលណា តែខ្ញុំចូលទៅ ដូច ថាខ្ញុំទទួលមិនបានតែខ្ញុំចូលទៅ ដូចថា សុត ។ ខ្ញុំចូលទៅកាន់ពីនេះណា ចូលទៅសុតៗ ខ្ញុំ លែងចូលរហូត ខ្ញុំអត់ចូលទេ ។

យាង៖ ចុះកាលពេលអីចូលទៅកាលដំបូងនោះ ឃើញរូបថតកាត់នៅនឹងទេ?

ថុន៖ អត់ទេ ខ្ញុំអត់បានមើលដង ។ គេប្រាប់ខ្ញុំទេ ខ្ញុំអត់បានឃើញផ្ទាល់ទេ ។ ដល់ក្រោយឡើង ទៀត ខ្ញុំទៅផ្ទះ បងថាច នឹងទៅសួររកកូន គេថាគេបានជួបកូនគេណា ព្រោះកាត់បាត់កូន ពីរដែរ បងថាត នឹង បាត់ អាកង មួយនិង អាអាថ ។ ដល់ខ្ញុំសួរ បងថាត ថាអត់មាន ឃើញអីទេ ម៉ែភ័ណ្ឌ យើងវាចប់រឿងហើយ តែគេនៅក្មេងដែរ ។

សុជា៖ មិត្តថាច នឹងកាត់អ្នកធ្វើការនៅថាមពលនឹងជាមួយមីងដែរអ្នក?

ថុន៖ ថាច គេធ្វើឆ្មប ។

សុជា៖ ឆ្មបនៅឯណា?

ថុន៖ ឆ្មប ពេទ្យនៅថាមពលនឹង ។

យាង៖ ចុះបាត់ មន?

ថុន៖ នឹងហើយបាត់ មន ។ មន នឹងនៅកំពង់ចាម បាត់សូន្យ បើថានឹងខ្ញុំជួបម្តង អើ ដូចថា មនសូន្យរិតគេឆ្លើងឆ្លែ គេអត់សូវនេះ ម្ល៉ោះហើយលែងទៅជួបគេលែងអី ខ្ញុំទៅសួរចង់ ដឹងដំណឹងកូនខ្ញុំ ថាគេនឹងជួបកូនណា ដល់ពេលខ្ញុំទៅសួរគេ គេនិយាយដូចថាមិនជាស្មិត ស្មាលជាមួយគេប៉ុន្មានណា ។ ដល់ហើយ ខ្ញុំក្រាន់តែសុំសួរ ។

សុជា៖ ប្តី មីងថាច នឹងឈ្មោះអីគេ?

ថុន៖ ឈ្មោះ សុខ ។ តែមិនដឹងស្តី សុខ ទេ ។

សុជា៖ បាត់នៅក្នុងទួលស្នែងនឹងដែរ?

ថុន៖ បាត់ដែរ បាត់ជាមួយគ្នា ។

សុជា៖ ហើយមានឃើញរូបថតនៅទូលស្ទឹងនឹងដែរ?

ថុន៖ នឹងហើយ អង្គុលដែលប្តីនឹងគេយកទាំងបីនឹង បានគេយកពួកខ្ញុំទាំងបីនឹងមកដែរ នឹងមក ថ្ងៃជាមួយគ្នា បីនឹង ។

យាង៖ ចុះ មន នឹងគាត់បាត់ពេលមកអន្លង់កងនឹង?

ថុន៖ បា! មន នឹងមកបែកគ្នានៅអន្លង់កងនឹងតែម្តង ។

យាង៖ អ័! អីចឹងគាត់បាត់នៅកន្លែងនឹង?

ថុន៖ មិនដឹងគាត់ទៅណាមកណា អត់ដឹង ដូចបែកគ្នាអីចឹងទៅណា ហើយបើ មិត្តថាច នឹងយើង ចេះតែធ្វើការជាមួយគ្នា ហើយដល់រត់ទៅ យើងបែកគ្នាដែរ ទើបតែដឹងដំណឹងថា គេ ឃើញកូនគេ បានខ្ញុំទៅស្រាវជ្រាវរកគេនឹងណា ដល់ទៅៗ គេនិយាយដូចរាង...ខ្ញុំទៅសួរ គេតែម្តងនឹង ខ្ញុំលែងទៅជួបគេទៀតហើយ ។

សុជា៖ ចុះក្រៅពីថ្នាក់ដឹកនាំធំៗ ដែលមិនធ្លាប់ឮឈ្មោះ ធ្លាប់ឃើញ ដូច កុយ ធ្នូន?

ថុន៖ កុយ យួន ខ្ញុំអត់ដែលឃើញគេទេ ។

សុជា៖ អត់ដែលឃើញតែមីនស្គាល់ ។

ថុន៖ បា! ពួស្រីតែឈ្មោះទេ គណកូមិភាកខត្តរឈ្មោះ កុយ ធ្នូន នឹង ។

សុជា៖ ដូច វ៉ាន់ រិទ្ធ នឹងមិនធ្លាប់ឃើញ ចុះអ្នកធំផ្សេងៗទៀត មិនធ្លាប់ឃើញទេ?

ថុន៖ អត់ដែលទេ ។

សុជា៖ មិនដែលស្គាល់ មានដែលឮឈ្មោះអ្នកធំៗទៀត ដូច ខៀវ សំផន, តាម៉ុក អីមានដែលឮ ទេ?

ថុន៖ អត់ទេ ។

សុជា៖ អីចឹងមិនអរគុណច្រើនមីនណា ។ មិនមានអ្វីបន្ថែមទៀតទេ?

ថុន៖ អត់មានអីក្លាយ ។

សុជា៖ អរគុណដែលរំខានមីន ។

ចប់